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قیمت 2000 تومان
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روزنامه اقتصادی استان اصفهان

افتتاح آزادراه شرق اصفهان؛  

از توسعه اقتصادی و گردشگری تا کاهش آلایندگی و ترافیک
      استان اصفهان به عنوان هدف مهم گردشگری در کشور محسوب می شود و کریدور ارتباطی شمال، جنوب، غرب به شرق است و این اهمیت زیادی دارد
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آماده شدن مردم 
برای دو هفته 

تعطیلات!
خبر تعطیلی دو هفته ای از سویی 
مردم را امید وارد کرده که اندکی 
از میزان سرایت و تلفات بیماری 
کرونا در کشور کاسته شود اما از 
سوی دیگر برخی نگران وضعیت 
معیشت خود هستند و با دو هفته 
تعطیلات خود را بازنده این بازی 
می دانند زیرا به عقیده آنها دولت 
زورش تنهــا به قشــر خاصی از 
جامعه می رسد و مدعای حرف 
خود را افرادی می دانند که قبل 
از بسته شدن راه ها ،جاده های 
منتهی به شهر های گردشگری 
هم چون شــمال کشور را شلوغ 
کرده و خــود را مهیای دو هفته 
تعطیلات در مسافرت می کنند. 
بعد از تمام شدن این تعطیلات 
هم آنها  به شهرها و خانه های خود 
برمی گردند و تمــام افرادی که 
این مدت را در تنگنای معیشتی 
بالاجبار مغازه های خود را بسته 
بودند و در خانه ها مانده بودن را 

دچار خطر می کنند. 
طبق اعلام رسمی از سوی هیئت 
دولت از روز شنبه  یکم آذر حدوداً 

۱۵۰ شهر که...

 تهیه طرح اقتصاد
 حاشیه نشینی 

مسئول بســیج اساتید اســتان اصفهان گفت: 
نیازمند موازین مُــدون برای تدریس در فضای 
مجازی هستیم از همین رو پژوهشکده مدیریت 
افکار عمومی و فضای مجازی بســیج اساتید 
در حال تدوین این ســند است.محمد باقری با 
اشاره به شرایط خاص کرونایی افزود: همانطور 
که تدریس در فضای واقعــی نیازمند موازین و 
دستورالعمل خاص اســت، تدریس در فضای 
مجازی نیز مســتلزم موازین خاص خود است 
که باید تدوین شود.وی با اشاره به حضور اساتید 
بسیجی در سه مرحله رزمایش های همدلی و 
مواسات مومنانه اظهار داشــت: مرحله بعدی 
رزمایش همدلی اساتید بسیجی در هفت گام 
نذر تبلت و تلفن همراه، نذر خون و پلاسما، نذر 

لوازم التحریر و کتاب، ...

فرزانه مستاجران
سرمقالــــه

ISFAHAN
N E W S

2 ادامه در صفحه 

بدون قرمز شدن فرم »ج« پرداخت می شود

 وام ۱00 میلیونی مسکن ملی
 به پروژه های نیمه تمام

معاون وزیر راه و شهرسازی گفت: در کلانشهرها این 
فرصت را با اولویت پروژه های نیمه تمام برای سازندگان 

ایجاد کردیم تا بدون قرمز شدن فرم »ج« بتوانند در 
قالب طرح اقدام ملی مسکن تسهیلات ۱۰۰ میلیون تومانی 

به ازای هر واحود دریافت کنند.
محمود محمودزاده اظهار کرد:  برای تکمیل پروژه های ...
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قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
4,959,0004,553,000قدیم

سکه طرح 
4,850,0004,539,000جدید

2,499,0002,349,000نیم سکه

1,550,0001,440,000ربع سکه

930,000910,000سکه گرمی

یک مثقال 
2,141,0002,012,200طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
18494,500464,400 عیار

طلای دست 
439,000439,000دوم

یک گرم طلای 
24659,300619,300 عیار
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روزنامه اقتصادی استان اصفهان

پیش بینی نماینده اسبق ایران در اوپک از تحولات منطقه؛

 قیمت نفت روند افزایشی
 خواهد داشت

نماینده اســبق ایران در اوپک می گوید شهادت ســردار سلیمانی و 
یارانش اثرات روانی خود را در بازار انرژی نشــان داد و اکنون پاسخ 

ایران تعیین می کند که نوســانات بازار انرژی تا کجا ادامه خواهد 
یافت. او معتقد است بهترین پاســخ اقتصادی به تروریسم دولت 

آمریکا جدا کردن اقتصاد کشور از درآمدهای نفتی است
شهادت سردار قاسم سلیمانی و یارانش حالا زخمی عمیق بر ...

وی ادامه داد: توسعه و احداث 
زیرســاخت های ورزشــی 
اعتبار و بودجه مشــخص و 
اختصاصی دارد، اما در ورزش 
کشور برای تعمیر و نگهداری 
اماکن بودجه مجزایی نیست 
و همین امر سبب فرسودگی 
برخی ورزشگاه ها و مجموعه های ورزشی 

به سبب عدم توجه کافی می شود.
رییس فنــی مهندســی اداره کل ورزش 
و جوانان تصریح کرد: در شــرایط فعلی 
و با توجه به شــرایط اقتصــادی حاکم بر 
کشور، بطور قطع پول کافی برای ساخت 
مجموعه های جدید ورزشی وجود ندارد، 
بنابراین باید به بهترین شــکل از امکانات 
موجود فعلی نگهداری کرد و این حداقل 

کاری است که می توان انجام داد.
محمودیه نقش بخش خصوصی را در این 
زمینه با اهمیت دانســت و گفت: هر چه 
بتوان از قابلیت هــا و ظرفیت های فعالان 
اقتصادی بهره برُد می تــوان به حفظ هر 
چه بهتر امکانات ورزشی امیدوار بود، زیرا 
با وضعیت فعلی باید از سرمایه گذاران در 
ســاخت و تعمیر و نگهداری مجموعه ها 

استفاده کرد.
وی به نقش پررنگ خیران ورزشــیار در 
اصفهان اشاره و خاطرنشان  کرد: استفاده 
از اقدامات نیکوکارانه خیــران، اولین بار 
در کشور از اصفهان آغاز شد و پس از آن 

به عنوان الگویی در سایر استان ها مبدل 
گشت، این افراد تاکنون در اصفهان در ۳۰ 
طرح ورزشی مشارکت داشته اند و افزون بر 

۴۰۰ میلیارد ریال هزینه کرده اند.
رییس فنی مهندســی اداره کل ورزش و 
جوانان اصفهان، گسترش فرهنگ کمک 
به ورزش را مستلزم فعالیت بیشتر رسانه ها 
و بازتاب تاثیرات مثبت و سازنده ورزش در 
افراد و جامعه دانســت و تصریح کرد: این 
موضوع می تواند در کشور نهادینه شود و 
بدون شک توسعه همه جانبه ورزش را در 

پی خواهد داشت.
وی با اشــاره به اهمیت یاری رســانی به 
ورزش بــا توجه به افزایش آســیب های 
اجتماعی اضافه کرد: همانطور که ساخت 
و ساز مدارس در آموزش و تعالی فرزندان 
نقــش دارد، احداث ورزشــگاه و ســالن 

ورزشــی در کاهش آسیب های اجتماعی 
و ســامت روحی و جســمی مردم موثر 

خواهد بود.
اکنون ۵۶۴ مکان ورزشــی زیرمجموعه 
ورزش و جوانــان در اســتان وجود دارد 
که بیشترین آنها ســالن چند منظوره با 
۲۵۰ و سالن رزمی با ۱۰۵ و کمترین آنها 
پیست اسکیت با یک و مانژ سوارکاری با 

۲ مورد است.
بیش از ۳۱۱ هزار ورزشکار سازمان یافته 
در استان اصفهان فعالیت می کنند و افزون 
بر یکهزار و ۳۵۰ باشــگاه ورزشی در این 

خطه وجود دارد.
سرانه ورزشی این استان در سال گذشته 
به ۰.۳۶۵ متر مربع به ازای هر نفر رسید 
که در مقایسه با ســال ۹۲، حدود ۱.۱۱ 

برابر رشد داشته است.

سالانه 100 میلیارد ریال برای تعمیر و نگهداری اماکن ورزشی اصفهان نیاز است

دستگاه های اجرایی 
و مسئولان امر با 

برنامه ریزی و نظارت 
دقیق علمی و عملی 

در این زمینه نقش 
خود را به خوبی ایفا 

کنند تا در این شرایط 
بهترین راهبرد را 

اتخاذ کرد

 رییس اداره فنی مهندسی اداره کل ورزش و جوانان اصفهان گفت: سالانه بدون احتساب ورزشگاه نقش جهان، 100 میلیارد ریال اعتبار برای 
تعمیر و نگهداری اماکن ورزشی این استان نیاز است.

حسین محمودیه با بیان این که ردیف بودجه اختصاصی برای این امر پیش بینی نشده است، افزود: این میزان جدای از نگهداری ورزشگاه 
نقش جهان اصفهان است و برای آن مجموعه هم باید مبلغ قابل توجهی هزینه شود.

ایرنا
گـــزارش

ISFAHAN
N E W S

در بازدید دبیر کل کمیسیون ملی یونسکو از وزارت نیرو و سازمان آب و فاضلاب کشورفولاد مبارکه مطرح شد

دستاوردهای فولاد مبارکه در حوزه آب، قابل طرح در جهان
       همچنان که گفته می شود جنگ های آینده بر سر آب خواهد بود. ازاین رو در کشورهایی که با کمبود آب مواجهند این موضوع زنگ خطر است
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 بودجه ای برای
  کوچک تر کردن

 حق کشاورز!

بخش کشاورزی در اقتصاد ایران 
سهمی برابر ۱۵ تا ۱۶ درصد دارد. 
البته کم بودن این سهم آنچنان 
هم غیــر معقول نیســت زیرا با 
گسترش بخش صنعتی در تمام 
دنیا بخش کشــاورزی نقش کم 
رنگ تری را ایفا می کند که این امر 
بی اهمیت بودن بخش کشاورزی 
را نشان نمی دهد بلکه صنعتی 
شدن کشور را می رساند. اما در 
شــرایطی که از یک سو صنایع 
تولیدی ما تحریم شده است و از 
سوی دیگر آلاینده های ناشی از 
این صنایع از حد استاندارد عبور 
کرده است  اگر بخش کشاورزی 
مورد توجه قرار گیرد می تواند خا 
موارد مذکور را به خوبی بپوشاند 
و ارز آوری پایداری برای کشــور 
داشته باشد. ولي اگر برنامه ریزي 
توسعه اقتصادي به سمت توسعه 
فعالیتهــاي بخــش خدمات و 
صنعت باشــد، این کار منجر به 
کاهش سهم بخش کشاورزي از 

تولید ناخالص داخلي مي شود.
مسلما سرمایه گذاری در بخش 

کشاورزی به ایجاد...

استاندار اصفهان:

جایگاه شهید سلیمانی 
قلوب آزادگان جهان است

 استاندار اصفهان گفت: سردار شهید حاج قاسم 
سلیمانی رزمنده و ســرداری بود که در قلوب 

آزادگان جهان جا داشت.
عباس رضایــی در گردهمایــی گزینش گران 
اســتان اصفهان افزود: ۶۲ سال از عمر با برکت 
شهید سلیمانی گذشته بود و  بزرگترین هدیه ای 
که می توانســت به پاس زحمات بی دریغش از 

خداوند دریافت کند، شهادت بود.
وی اظهار کرد: شــهید ابومهدی المهندس با 
جایگاه رفیعی که داشــت خود را سرباز شهید 
سلیمانی می دانست و لذا مبنای عقل است که 
در کنار نام شهید سلیمانی حتما یادی از شهید 

ابومهدی شود.
رضایی گفت : تاش های بسیاری...

فرزانه مستاجران
سرمقالـــه

ISFAHAN
N E W S

2 ادامه در صفحه 
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گزارش

کارشناس ارشد گردشگری میراث فرهنگی اصفهان تاکید کرد:

حمایت از هنرمندان اصفهانی در زمینه های صنایع دستی و مشاغل خانگی
س  شــنا ر کا
ارشدگردشگری میراث 
فرهنگی استان اصفهان با تاکید بر حمایت 
از هنرمندان در زمینه های صنایع دستی و 
مشاغل خانگی در تمام روستاها و شهرها 
گفت: نباید به عناوین میراثی دلخوش باشیم.

کامران هارونی با اشــاره به اینکه »گردشــگری 
خاق« گونه ای از گردشگری فرهنگی متنوع است، 
اظهار داشت: با تکیه بر آیین ها و سنت های موجود 
در شهرها و روستاهای استان می توان به توسعه 

»گردشگری خاق« کمک کرد.
وی افزود: گردشگر در »گردشــگری خاق«، از 
حالت ناظر به مشاهده گر فعال درخواهد آمد و با 
تقویت روحیه مشارکت جویی با میزبان و فضا به 

آگاهی بیشتری دست خواهد یافت.
کارشناس ارشد گردشگری میراث فرهنگی با اشاره 
به یاری رســاندن »گردشگری خاق« به جوامع 
بومی و سنتی استان اصفهان گفت: »گردشگری 
خاق« می تواند به عنوان نسل سوم گردشگری 

نقش موثری در توسعه اجتماعی و اقتصادی جوامع 
داشته باشد.

  »گردشــگری خلاق« مبتنی بر تجربه و 
تعامل با جامعه مقصد است

وی با بیــان اینکه »گردشــگری خاق« مبتنی 
بر تجربه و تعامل با جامعه مقصد اســت، تصریح 
کرد: این نوع گردشگری موجب جلب اعتماد بین 
گردشگر با میزبان می شــود. یونسکو اصفهان را 
در زمینه »صنایع دســتی« به عنوان شهر خاق 

انتخاب کرده است.
هارونی با اشاره به اینکه اصفهان با دارابودن ظرفیت 
بالا در توسعه گردشــگری خاق اظهار داشت: 
نیاز است دستگاه های مرتبط وبخش خصوصی 
در شناســایی جنبه های خاق اعم از ملموس و 
ناملموس در توسعه »گردشــگری خاق« اقدام 

کنند. 
 وی بــا تاکیــد بــر اینکه تنهــا عضویــت در
 شــبکه های شــهرهای خاق یونســکو امتیاز 
محسوب نمی شود گفت: لازم اســت که از این 

فرصت نهایت استفاده در جهت رشد صنایع دستی 
و توسعه گردشگری به کار گرفته شود.

  تاکیــد بر حمایــت از هنرمنــدان در 
زمینه های صنایع دستی و مشاغل خانگی

کارشناس ارشد گردشگری با تاکید بر حمایت از 
هنرمندان در زمینه های صنایع دستی و مشاغل 
خانگی در تمام روستاها و شهرها تصریح کرد: با 
ارائه تسهیات و برگزاری نمایشگاه های دائمی و 
بین المللی می توان حضور هنرمندان را برجسته 
کرد و با برطرف کردن موانع و مشکات آنها انگیزه 

هنرمندان را مضاعف ساخت.
وی با بیان اینکه با نوآوری و خاقیت در بازاریابی 
می توان بازار فروش صنایع دستی را رونق بخشید، 
اظهار داشت: با توسعه تجارت الکترونیک می توان 
صادرات محصولات صنایع دستی را فراهم کرد؛ 
اداره کل میراث فرهنگی استان اصفهان با برگزاری 
تورهای کارگاه گردی در ایام نوروز موجب آشنایی 
گردشــگران با صنایع دســتی اصفهان را فراهم 

کرده است.

مهر
گــــــزارش

2
2

2

I S F A H A N   N E W S اولین روزنامه

اقتصادی
دو زبانه 

استان اصفهان

ادامه در صفحه 

قیمت 1000 تومان

بازار طلا و سکه 98/10/11 ساعت 15:05

قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
4,636,0003,994,000قدیم

سکه طرح 
4,620,0004,007,000جدید

2,389,0002,060,000نیم سکه

1,480,0001,247,000ربع سکه

920,000859,000سکه گرمی

یک مثقال 
2,057,0001,764,000طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
18474,100407,700 عیار

طلای دست 
439,000439,000دوم

یک گرم طلای 
24632,200543,600 عیار
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روزنامه اقتصادی استان اصفهان

برنده ها و بازنده هاى دنیاى کارآفرینى در سال 2019 چه کسانى هستند؟

کسب و کار در سالی که گذشت 
نظر شما در رابطه با عملکرد کارآفرین ها در سال ۲۰۱۹ چگونه است؟ درواقع 

برخی از افراد فراتر از حد انتظار ظاهر شده و برخی دیگر ضعیف تر از سال پیش 
رفتار کرده اند. با این حال پنج نفر برتر سال ۲۰۱۹ در مجموع ۱۱۲ میلیارد 
دلار به ثروت خود افزوده اند که رقمی بی سابقه محسوب می شود. اگرچه 
سال گذشته جف بزوس به عنوان برنده اصلی رقابت کارآفرین ها محسوب 

می شد و مارك زاکربرگ نیز بازنده بزرگ معرفی گردید، با این حال در فهرست 
امسال حتما شگفت زده خواهید شد. ...

در ملاقات مردمى مدیران ارشد شهرى با شهروندان منطقه سه مطرح شد 

یاری از شهروندان برای نجات میدان امام على 
     مردم باید به مدیریت شهری برای نجات میدان از وضعیت فعلی کمک کنند تا رونق بگیرد

2

مشاغلی که در سال 
2020 بیشتر مورد توجه 

قرار می گیرند

 ســال ۲۰۱۹ با همه تنش های 
اقتصادی اش بــرای اکثر مردم 
جهان گذشت و سال ۲۰۲۰ آغاز 
شد . سالی که قرار است تحولات 
مهمی در آن به وقوع بپیوند من 
جمله توافق چیــن و آمریکا که 
تاثیر بسیاری بر اقتصاد جهانی 

خواهد گذاشت.
اما در این سال چه مشاغلی بیشتر 
مورد احتیاج اســت و می توان با 
خیال راحت در آن سرمایه گذاری 
کرد بدون اینکه واهمه شکست 
داشته باشیم. شاید اقتصاد ایران 
ســال ها از اقتصاد جهانی عقب 
باشد اما تاریخ چند سال گذشته 
نشان داده  مشاغلی که در ایران 
شکوفا می شوند ، تقریبا با جهان 
برابری میکنند که البته با اندکی 
بومی سازی میتوان به راحتی از 

این مشاغل امرار معاش کرد. 
در ســال ۲۰۲۰ برای اولین بار 
جمعیت بالای ۳۰ ســال جهان 
بیش از جمعیت کمتر از ۳۰ سال 
می شــود و این یعنی پیر شدن 
جمعیت جهان . که البته در ایران 

این پیری...

نمایشگاه تخصصی مبل 
و دکوراسیون خانگی در 
اصفهان گشایش یافت

 هفدهمیــن نمایشــگاه تخصصــی مبــل و 
دکوراســیون خانگــی روز سه شــنبه در محل 
نمایشــگاه های بین المللی اصفهان واقع در پل 

شهرستان گشایش یافت.
در این نمایشگاه که از ۱۰ دی ماه به مدت چهار 
روز دایر است، ۱۰۹ شرکت داخلی محصولات و 
خدمات خود را در معــرض بازدید عمومی قرار 

دادند.
ایــن نمایشــگاه میزبــان تولیدکنندگانی از 
اســتان های فارس، خراســان رضوی، مرکزی، 
همدان، خوزســتان، تهران، آذربایجان شرقی، 

قزوین، گیان، البرز و اصفهان است.
در این نمایشگاه شرکت های ...

فرزانه مستاجران
سرمقالـــه

ISFAHANISFAHANISFAHANISFAHANISFAHANISFAHAN
N E W SN E W SN E W SN E W SN E W SN E W SN E W S

2 ادامه در صفحه 

وی تصریح کرد : متاسفانه 
در سال های گذشته تعدادی 
از کارخانه هــا و واحدهای 
تولیــدی توســط بانک ها 
مصــادره و از چرخه تولید 
خارج شــدند که پیگیر رفع 
مشــکل و بازگرداندن آن ها 
به چرخه تولید هستیم تا با ایجاد اشتغال 
زمینه مهاجرت معکوس را در شهرستان 

فراهم کنیم.
فرماندار اردستان تاکید کرد : بزرگترین 
چالش شهرســتان کمبــود جمعیت و 
پراکندگی زیاد آن است که خدمات دهی 
به مردم را بامشــکل مواجه کرده است 
اما  توزیع اعتبارات و امکانات از ســوی 
دولت بر اساس جمعیت صورت می گیرد 
و همین موضوع باعث شــده بسیاری از 
خدمات در بخش ســامت ، آموزش و 

توزیع منابع را نتوانیم دریافت کنیم.
تاملــی اضافه کــرد : جمعیــت کنونی 
منطقه در ۳۰۰ نقطه پراکنده هســتند 
که کمبــود امکانات و اشــتغال پایدار و 
خشکســالی مهاجرت از روســتاها به 
دیگر شــهرها را بدنبال داشته از طرفی 
ظرفیت های بالایی در بحث کشاورزی و 
دامپروی، صنعت ، گردشگری و سرمایه 
انســانی توانمند و زیرساخت های لازم 
در شهرســتان وجود دارد که می توان 

با برنامه ریزی و حمایــت از آن ها ایجاد 
اشتغال و درآمدزایی کرد.

وی از مرکز فنی و حرفه ای شهرســتان 
خواســت با همکاری دیگر دستگاه های 
مرتبط با اشتغال و اســتفاده از مهارت 
آموزان در بخش میــراث فرهنگی و ۱۵ 
آموزشــگاه شهرســتان در جهت ایجاد 

اشتغال گام بردارند.
مسئول اجرای طرح های بنیاد برکت در 
اردستان گفت : توسط این بنیاد در سال 
جاری تعداد ۴۰۰ طرح اشــتغالزا برای 
شهرستان پیش بینی شد تاکنون ۵۵۲ 
نفر اهلیت ســنجی، ۲۳۰ نفــر به بانک 
معرفی که  ۴۰ نفر تســهیات دریافت 

کردند.
مصیب بقایی افزود : اکنون بالغ بر 8۰۰ 
نفر متقاضی ایجاد اشتغال اهلیت سنجی 
شدند در مراحل ورود به سامانه هستند و 
پرونده ۲ هزار و ۴۰۰ نفر در روستاها مورد 

رسیدگی قرار گرفته است.
وی تصریح کرد : سیاســت بنیاد برکت 
اســتفاده از ظرفیت ســرمایه انسانی ، 
فیزیکی ، مالی و سرمایه های با استفاده 
اســت و امکانات و محل هایی که بدون 
اســتفاده یا نیمه کاره رها شدند تحت 
حمایت قرار می گیرنــد تا با تکمیل آنها 
در جهت رونق کسب و کار بهره برداری 

شوند.
مســئول اجرای طرح های بنیاد برکت 
در اردســتان گفــت : در ســال جاری 
افزون بر ۱۰ میلیارد ریال تســهیات به 
متقاضیان پرداخت شده ۵۰۰ طرح در 
نوبت قرار داشته کارهای بنگاه محور که 
سرانه اشــتغال آن ها با معیارهای بنیاد 
همخوانی داشته باشد مورد حمایت قرار 

خواهند گرفت.
بقایی ادامــه داد: بنگاه های کوچک که 
با دریافت یک میلیارد ریال تســهیات 
بتوانند زنجیره تولیــد را تکمیل کنند و 
به طرح های تولیدی مانند ، تولید شیر و 
فرآوردهای لبنی ، گلخانه ، زعفران ، گل 
محمدی و طرح های بوم گردی تا سقف 
۴۰۰ میلیون ریال تســهیات پرداخت 

خواهد شد.
شهرســتان ۴۲ هزار نفری اردستان در 
۱۱8 کیلومتری شــمال شرقی اصفهان 

واقع است.

فرماندار اردستان: 

نباید دلسردی سرمایه گذاران را فراهم کرد
فرماندار اردستان گفت: نگاه مسئولان این شهرستان حمایت از بنگاه های تولیدی و کارآفرینان است و نباید دلسردی سرمایه گذاران را فراهم کرد.

حمیدرضا تاملی در جلسه کارگروه اشتغال و سرمایه گذاری  این شهرستان در تالار اجتماعات فرمانداری افزود : با اجرای این رویکرد شاهد کاهش 15 درصدی 
تعدیل نیروی کار نسبت به مدت مشابه سال قبل در منطقه بوده ایم.

ایرنا
گـــزارش
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گزارش

اهمیت توسعه فیبر نوری در شهر اصفهان

مدیر عامل ســازمان فناوری اطلاعات و 
ارتباطات شــهرداری اصفهان گفت: در 
طول حوادث آبان ماه، در صورتیکه از غیر 
از شبکه داخلی استفاده می شد، خدمات 
رسانی به شــهروندان با مشکل جدی 

مواجه می شد.

ســید حمیدرضا ابطحی با اشــاره به اینکه تجهیزات فعلی بر اساس 
نیازهای موجود شهرداری در حال توسعه است اظهار داشت: با توجه 
به ارتباط ساختمان های شهرداری در نقاط مختلف، در طول حوادث 
آبان ماه، در صورتیکه از غیر از شبکه داخلی استفاده می شد، خدمات 
رسانی به شهروندان با مشکل جدی مواجه می شد و از این رو امید است 
مدیران و متولیان امر در شهر و استان به این مهم توجه بیشتری کنند.

وی افزود: در حال حاضر ۲۰۴ کیلومتر کانال ســازی و ۳۴۰ کیلومتر 
کابل کشی فیبر نوری در سطح شهر و مسیرهای مورد نیاز شهرداری 
انجام شده است که این شــبکه نیز بر اســاس نیازها و ارائه خدمات 

شهرداری به شهروندان ایجاد و توسعه یافته است.
مدیر عامل ســازمان فناوری اطاعات و ارتباطات شهرداری اصفهان 
بابیان اینکه در طی یکسال گذشته اقدامات مجدانه ای جهت استفاده 

از توان سرمایه گذاران خارج از مجموعه شهرداری در خصوص توسعه 
شبکه فیبر نوری انجام شده تصریح کرد در این مدت فراخوان رسمی 
و عمومی نیز به منظور شناسایی سرمایه گذاران مجرب و عاقه مند به 
این حوزه برگزار شده است. با توجه به شرایط و ضوابط موجود و الزامات 
قانونی و امنیتی، این موضوع با احتیاط بیشتری در حال پیگیری است و 

امیدواریم در ابتدای سال آینده به نتیجه نهایی برسیم.
وی افزود: با توجه به توسعه کاربری های فناوری اطاعات و ارتباطات 
در جهان و کشور ما، به نظر می رسد استفاده از این ابزار نوین ارتباطی 
نقش بسزایی در کاهش هزینه های جاری شهرداری به ویژه در حوزه 
ارتباطات و نظارت داشته و در صورتیکه به شکل مناسب و برنامه ریزی 
شده مورد اســتفاده قرار گیرد، امکان توســعه آن در تمامی حوزه ها 

فراهم خواهد بود.

مهر
گـــزارش
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سیاست بنیاد برکت 
استفاده از ظرفیت سرمایه 

انسانی ، فیزیکی ، مالی و 
سرمایه های بلا استفاده 

محسن علیخانى -  شهردار کوهپایهاست

روابط عمومى اداره کل غله و خدمات بازرگانى استان اصفهان

شناسه: 718880

 شناسه: 718805

آگهى فراخوان عمومى

فراخوان دعوت به همکاری

شهرداری کوهپایه در نظر دارد جهت راه اندازی و بهره برداری از مجتمع تجاری خدمات رفاهی ورودی شهر کوهپایه و همچنین بوم گردی محل خانه شیخ جواهری 
واقع در شهر کوهپایه را از طریق شیوه نامه امور سرمایه گذاری و مشارکت با بخش خصوصی واگذار نماید. لذا از کلیه متقاضیان مشارکت سرمایه گذاری با این 
شهرداری دعوت به عمل می آید درخواست خود را جهت بررسی توان مالی و فنی تا تاریخ 1398/10/24 به شهرداری کوهپایه مراجعه و تحویل نمایند. لازم به 
ذکر است حداقل مبلغ مشارکت جهت هر یک از موارد فوق الذکر حدود 30/000/000/000 (سی میلیارد) ریال می باشد که پس از انجام مراحل قانونی و بررسی ها و 

برآوردهای فنی امکان افزایش یا کاهش آن نیز می باشد. 

اداره کل غله و خدمات بازرگانی استان اصفهان در نظر دارد در طول فصل خرید تضمینی گندم و دانه های روغنی 
در سال 1399 از خدمات کارکنان دولتی پس از ارائه آموزش های لازم به عنوان عامل تشخیص و یا عامل ذیحساب 

(عامل ذیحساب صرفا از پرسنل رسمی دولت) در مراکز خرید استفاده نماید.
لذا از کلیه افراد واجد شرایط در سازمان ها و ادارات دولتی درخواست می شود تقاضای همکاری خود به صورت 
مامور به همراه گواهی اشتغال به کار و موافقت کتبی دستگاه اجرایی حداکثر تا ده روز پس از تاریخ انتشار آگهی به 
آدرس: اصفهان، خیابان آزادگان، دبیرخانه اداره کل غله و خدمات بازرگانی استان اصفهان ارسال و در صورت نیاز 
به کسب اطلاعات بیشتر با شماره تلفن 36695159 یا 09133180468 با آقای کرمی و یا شماره 36686670 داخلی 
143 با آقای سرانی تماس حاصل فرمایند. ضمنا حق الزحمه افراد در قالب ضوابط مربوط به فوق العاده ماموریت 

کارکنان دولت پرداخت خواهد شد. 

نوبت اول

بازار کار در اخبار اصفهان
برای چــاپ آگهی های اســتخدامی 
و جویای کار خود می توانید با شــماره  

32274500 تماس حاصل فرمایید  

صفحه 3

 چگونه است؟ درواقع  چگونه است؟ درواقع  چگونه است؟ درواقع 
برخی از افراد فراتر از حد انتظار ظاهر شده و برخی دیگر ضعیف تر از سال پیش برخی از افراد فراتر از حد انتظار ظاهر شده و برخی دیگر ضعیف تر از سال پیش برخی از افراد فراتر از حد انتظار ظاهر شده و برخی دیگر ضعیف تر از سال پیش 

 میلیارد  میلیارد  میلیارد 
دلار به ثروت خود افزوده اند که رقمی بی سابقه محسوب می شود. اگرچه دلار به ثروت خود افزوده اند که رقمی بی سابقه محسوب می شود. اگرچه 
سال گذشته جف بزوس به عنوان برنده اصلی رقابت کارآفرین ها محسوب سال گذشته جف بزوس به عنوان برنده اصلی رقابت کارآفرین ها محسوب 

می شد و مارك زاکربرگ نیز بازنده بزرگ معرفی گردید، با این حال در فهرست می شد و مارك زاکربرگ نیز بازنده بزرگ معرفی گردید، با این حال در فهرست 

برنده ها و بازنده هاى دنیاى کارآفرینى در سال برنده ها و بازنده هاى دنیاى کارآفرینى در سال برنده ها و بازنده هاى دنیاى کارآفرینى در سال برنده ها و بازنده هاى دنیاى کارآفرینى در سال برنده ها و بازنده هاى دنیاى کارآفرینى در سال 

کسب و کار در سالی که گذشت کسب و کار در سالی که گذشت کسب و کار در سالی که گذشت کسب و کار در سالی که گذشت کسب و کار در سالی که گذشت 
نظر شما در رابطه با عملکرد کارآفرین ها در سال نظر شما در رابطه با عملکرد کارآفرین ها در سال نظر شما در رابطه با عملکرد کارآفرین ها در سال 

برخی از افراد فراتر از حد انتظار ظاهر شده و برخی دیگر ضعیف تر از سال پیش برخی از افراد فراتر از حد انتظار ظاهر شده و برخی دیگر ضعیف تر از سال پیش برخی از افراد فراتر از حد انتظار ظاهر شده و برخی دیگر ضعیف تر از سال پیش 
رفتار کرده اند. با این حال پنج نفر برتر سال رفتار کرده اند. با این حال پنج نفر برتر سال 

سال گذشته جف بزوس به عنوان برنده اصلی رقابت کارآفرین ها محسوب سال گذشته جف بزوس به عنوان برنده اصلی رقابت کارآفرین ها محسوب 
می شد و مارك زاکربرگ نیز بازنده بزرگ معرفی گردید، با این حال در فهرست می شد و مارك زاکربرگ نیز بازنده بزرگ معرفی گردید، با این حال در فهرست می شد و مارك زاکربرگ نیز بازنده بزرگ معرفی گردید، با این حال در فهرست می شد و مارك زاکربرگ نیز بازنده بزرگ معرفی گردید، با این حال در فهرست 

امسال حتما شگفت زده خواهید شد. ...امسال حتما شگفت زده خواهید شد. ...امسال حتما شگفت زده خواهید شد. ...
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شرکت عمران شهر جدید بهارستان در نظر دارد اجرای پروژه  عمرانی به شرح زیر را در بهارستان از طریق سامانه 
تدارکات الکترونیکی دولت (ستاد) به شرکت های دارای گواهینامه صلاحیت معتبر پیمانکاری واگذار نماید، لذا 
با توجه به اینکه کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد تا پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه 
سامانه تدارکات الکترونیکی دولت (ستاد) به آدرس: www.setadiran.ir انجام خواهد شد. لازم است مناقصه گران در 
صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی  امضای الکترونیکی جهت شرکت در مناقصه 

را محقق سازند. 
تاریخ انتشار آگهى در سامانه مورخ 1398/10/15 مى باشد. 

* مناقصه گران در صورت نیاز به  اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکت ها به آدرس: بهارستان، بلوار امیر کبیر 
مراجعه و یا با شماره تلفن 36861090 داخلی 232 تماس حاصل نمایند. 

** لازم به ذکر است که کارفرما می تواند هزینه اجرای پروژه  را به صورت تهاتر با اراضی یا مستحدثات تجاری یا مسکونی و 
یا نقدی اقدام نماید.

اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه: مرکز تماس 021-41934   
دفتر ثبت نام: 88969737 و 85193768

موضوع مناقصهشماره مناقصهردیف
گواهینامه 
صلاحیت 
پیمانکاری

مبلغ برآورد اولیه 
(ریال)

سپرده شرکت 
در مناقصه 

(ریال)

مهلت 
دریافت اسناد 

مناقصه

مهلت ارائه 
پیشنهاد

زمان 
بازگشایی 

پاکت ارزیابی 

مدت 
پیمان

1 2098001352000028

عملیات اجرایی حفظ و 
نگهداری و توسعه فضای 

سبز شهر جدید بهارستان 
(شامل تهیه نهال و گل و 

گیاه ، نگهداری و آبیاری و 
تکمیل شبکه آبیاری) 

حداقل رتبه 5 
رشته 

کشاورزی
52,435,992,0002,622,000,000

تا ساعت 19 
روز شنبه 

1398/10/21

تا ساعت 19 
روز سه شنبه 
1398/11/01

 ساعت 10 روز 
چهارشنبه 
1398/11/02

12 ماه 

آگهـى مناقصـه عمومـى یک مرحله ای

شرکـت عمران شهـر جدیـد بهارستـان

نوبت اول

شناسه: 721651

شرکت عمران شهر جدید بهارستان
تدارکات الکترونیکی دولت (ستاد) به شرکت های دارای گواهینامه صلاحیت معتبر پیمانکاری واگذار نماید، لذا 

رقابت فن آفرینان در جشنواره ملی شیخ بهایی آغاز شد

جشنواره ملی شیخ 
بهایی در زیست بوم 

)اکوسیستم( فناوری 
و کارآفرینی کشور 

به بلوغ رسیده و 
نقش موثری در رونق 

اقتصاد دانش بنیان 
داشته است

رقابت فناوران و شرکت های دانش بنیان کشور در پانزدهمین دوره جشنواره ملی فن آفرینی شیخ بهایی از روز چهارشنبه آغاز شد و به مدت 2 روز ادامه 
خواهد یافت. پانزدهمین جشنواره ملی فن آفرینی شیخ بهایی روز چهارشنبه در اصفهان آغاز بکار کرد و به مدت 2 روز بصورت مجازی )Virtual( برگزار 

خواهد شد و برترین فن آفرینان، طراحان کسب و کار و سرمایه گذاران در آن انتخاب، معرفی و تجلیل می شوند.

این جشنواره دارای بخش های 
مسابقه ای و غیر مسابقه ای است 
که نامزدهای راه یافته به مرحله 
نهایی بخش های مســابقه ای 
پانزدهمین جشنواره ملی فن 
آفرینی شــیخ بهایی شامل ۱۸ 
تیم طــراح کســب و کار و ۱۶ 
شرکت فن آفرین هستند و برترین های آنها 
روز بیست و نهم آبان جاری در مراسم اختتامیه 

جشنواره معرفی و تجلیل می شوند.
از بین طراحان کسب و کار راه یافته به مرحله 
نهایی جشنواره ملی فن آفرینی شیخ بهایی، 
چهار شرکت و از بین فن آفرینان، سه شرکت 
نوپا و ۲ شرکت رشد یافته بعنوان رتبه های برتر 

انتخاب خواهند شد.
علاوه بــر آن ۱۶ نفــر نیز به مرحلــه نهایی 
فرصت های ســرمایه گذاری و ۶ شــرکت به 
مرحله نیمــه نهایی جایزه ویــژه فن آفرین 
صنعت ساز دکتر شیخ زین الدین راه یافتند که 
برترین های آنها در اختتامیه جشنواره معرفی 
می شــوند؛ جایزه فناوری صنعت  ساز دکتر 
محمود شیخ زین  الدین به برترین طرح های 
فناورانه ای که به مرحله تولید انبوه رسیده و 
بر اساس آن خط تولید یا کارخانه ایجاد شده 

باشد، اعطا خواهد شد.
رییس جشنواره ملی فن آفرینی شیخ بهایی 
روز چهارشنبه در مراسم آغاز به کار این رویداد 
که بصورت مجازی برگزار شد، گفت: جشنواره 
شیخ بهایی، قدیمی ترین رویداد فناوری کشور 

است و ۱۸ سال سابقه دارد.
جعفر قیصری با بیان اینکه جشــنواره ملی 
شــیخ بهایی در سال های گذشــته همواره 
معرف فناوری ها و دســتاوردهای جوانان در 
نقاط مختلف کشورمان بود، افزود: ماموریت 
پانزدهمین دوره جشــنواره، ارتباط بیشتر 
سرمایه گذاران و فناوران است و شاهد رقابت 
بین شرکت های فناور در این رویداد خواهیم 

بود.
وی با اشاره به اهمیت فناوری و تبدیل علم و 
دانایی به توانایی، اظهار داشت: فناوری، ابزار 
تبدیل علم و فناوری به توانایی است که امروزه 
با سرعت و پیشرفت زیاد آن مواجه هستیم و 
در سه دهه گذشته در کشورمان وارد صنعت و 

جامعه شده است.
قیصری با بیان اینکه امروزه فناوری در همه 

عرصه ها در دنیــا وجود دارد، افــزود: رقابت 
شدیدی بین کشورها در عرصه فناوری وجود 
دارد و ما برای حضور قدرتمند در این رقابت 
باید به توان داخلی و جوانان تکیه کنیم و به 
فناوری های کلیدی نیز دســت پیدا کنیم تا 

قدرت چانه زنی افزایش یابد.
وی با تاکید بر اینکه زیرساخت های مناسبی 
در سال های اخیر برای توسعه علم و فناوری 
توسط دولت، وزارت علوم، تحقیقات و فناوری، 
معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری و 
سایر نهادها ایجاد شده است، گفت: شهرک 
علمی و تحقیقاتی اصفهان به عنوان پایه گذار 
پارک های علم و فناوری در کشور شناخته می 
شود و امروز بیش از ۵۴۰ شرکت فناور با بیش 
از هفت هزار دانش آموخته دانشگاهی در آن 

مستقر و فعال است.
رییس شــهرک علمی و تحقیقاتی کشور با 
اشاره به اینکه ۲ دهه از ایجاد پارک های علم 
و فناوری در کشور می گذرد، تصریح کرد: ما 
همچنان در گام های ابتدایی این راه هستیم 
و نیاز داریم که زنجیــره تامین صنایع بزرگ 
کشورمان به سمت فناوری های داخلی سوق 

پیدا کنند.
قیصــری صنایع بــزرگ، بــازار و مــردم را 
پیشــران های این حرکت دانســت و اضافه 
کرد: امید است سرمایه گذاری های خوبی در 
استفاده از فناوری های داخلی برای رفع نیازها 

و تولید محصولات صورت گیرد.
دبیر جشــنواره ملی فن آفرینی شیخ بهایی 
نیز در این آیین گفت: جشنواره شیخ بهایی، 
برتریــن و قوی ترین رویداد فناوری کشــور 
است که از سال ۱۳۸۲ توسط شهرک علمی و 

تحقیقاتی اصفهان کار خود را آغاز کرد.
عبدالرضا کبیری ســامانی با بیان اینکه این 

جشنواره زمانی آغاز به کار کرد که مباحثی 
مانند فناوری، نوآوری و اقتصاد دانش بنیان در 
کشور نا آشنا بودند، افزود: پویایی از ویژگی های 
این رویداد است به این معنی که متناسب با 
شرایط زمانی و همسو با اهداف و برنامه های 
کلان کشور، ساختار و ماموریت خود را تغییر 

داد.
وی این جشنواره را به سه دوره کلی تقسیم 
بندی کرد و اظهار داشت: از دوره اول تا ششم، 
ماموریت جشنواره ترویج فرهنگ کارآفرینی 
بود و از دوره هفتم تا یازدهم حمایت و تجلیل 
از کارآفرینان و فناوران برتر در دســتور کار 
قرار داشــت اما از دوره دوازدهم تا چهاردهم 
بخش هایــی مانند شناســایی علاقه مندی 
سرمایه گذاران و فرصت های فن آفرینی به 

آن اضافه شد.
کبیری تاکید کرد: جشــنواره ملی شــیخ 
بهایی در زیست بوم )اکوسیستم( فناوری و 
کارآفرینی کشور به بلوغ رسیده و نقش موثری 

در رونق اقتصاد دانش بنیان داشته است.
وی هــدف از برگزاری این رویــداد را رونق و 
اثر بخشــی محصولات فن آفرینی، تسهیل 
ارتباط بین فن آفرینان و ســرمایه گذاران، 
شناسایی و معرفی شرکت های دانش بنیان 
به سرمایه گذاران دولتی و خصوصی و استفاده 
از فعالیت های فن آفرینانه در حل مســائل و 

چالش های کشور اعلام کرد.
جشنواره ملی فن آفرینی شیخ بهایی توسط 
شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان و با حمایت 
معاونت علمی و فناوری ریاســت جمهوری 
و وزارت علــوم، تحقیقات و فنــاوری برگزار 

می شود.
این جشنواره در ۲ بخش مســابقه ای و غیر 
مسابقه ای برگزار می شود که بخش  مسابقه ای 
شــامل طراحان کســب و کار، فن آفرینان و 
فرصت  های سرمایه  گذاری است؛ بخش های 
غیرمسابقه ای نیز شامل فرصت  های سرمایه 

گذاری، نشست های انتقال تجربه و نمایشگاه 
است.

از آنجا که شــیخ  بهاء الدیــن محمد عاملی 
متخلص به شیخ  بهایی از مفاخر بزرگ جهان 
اســلام و  باعث خدمات ارزشــمند علمی، 
فرهنگی و عمرانی در ایران بود برای زنده نگه 
داشتن یاد او، این جشــنواره به ' شیخ بهایی' 

نامگذاری شد.

ایرنا
گـــزارش
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قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
11,830,00013,250,600قدیم

سکه طرح 
11,544,00012,744,000جدید

6,320,0007,320,000نیم سکه

4,408,0004,958,000ربع سکه

2,556,0002,704,000سکه گرمی

یک مثقال 
4,896,0005,275,000طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
181,131,7001,218,500 عیار

طلای آب شده 
4,900,0005,290,000نقدی

یک گرم طلای 
241,508,9001,624,700 عیار

شهردارى سده لنجان به استناد مجوز شماره 401/ش/99 مورخ 1399/07/02 شوراى محترم اسلامى 
شهر در نظر دارد  پارکینگ ماشین آلات واقع در روبروى پمپ بنزین شهر به مساحت حدود 5000 متر مربع داراى  
فنس کشى را بر اساس قیمت گذارى کارشناس رسمى دادگسترى به مبلغ اجاره 4,000,000 ریال پایه براى هر ماه 

و  به مدت یکسال با کاربرى پارکینگ عمومى  واگذار نماید. 
لذا کلیه متقاضیان حداکثر تا پایان وقت ادارى روز پنجشنبه مورخ 99/09/06 مهلت دارند جهت اخذ اسناد 
مزایده و کسب اطلاعات بیشتر به ساختمان شهردارى مراجعه و یا با شماره تلفن 52432323-031 تماس 

حاصل فرمایند. 

آگهـى مزایـده اجاره  (نوبت اول) 

حسین ناظم الرعایا - شهردار سده لنجان

چاپ دوم

شناسه: 1043077    

آگهى برگزارى مناقصه عمومى 

شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان

نام روزنامه: اخبار اصفهان 
تاریخ انتشار نوبت اول : 99/08/29

شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان در نظر دارد عملیات اجرایی به شرح زیر را از طریق مناقصه 
عمومی به پیمانکاران واجد شرایط واگذار نماید.

محل تامین موضوع مناقصهشماره مناقصه
اعتبار

مبلغ برآورد 
مبلغ تضمین (ریال)(ریال)

عملیات نصب و اصلاح انشعابات 99-3-180
7,016,814,955300,504,000جارىفاضلاب در منطقه 3 شهر اصفهان

مهلت تحویل اسناد به دبیرخانه معاملات شرکت اتاق 292: 
تاساعت 15:00روزشنبه به تاریخ 1399/09/15

تاریخ گشایش اسناد مناقصه: ازساعت 8:00 صبح روز یکشنبه به تاریخ  1399/09/16
 محل دریافت اسناد: سایت اینترنتی 

WWW.abfaesfahan.ir  شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان
WWW.iets.mporg.ir پایگاه ملی اطلاع رسانی مناقصات

شماره تلفن گویا:  6680030-8 3 -  031 
(  داخلی 384  )

نوبت اول

شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان
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02

یکشنبه 11 اسفند 1398  | شمـاره 454

ISFAHAN
N E W S

مهدی کریمی| خبرآنلاین
یادداشـــت
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ضــا  ر حمید
تأملی در کمیسیون هماهنگی بانک های 
شهرستان، اظهار کرد: بانک های شهرستان 
اردســتان در دوران شــیوع ویــروس کرونا 
عملکرد قابل توجهی داشتند.  وی با بیان اینکه با توجه به گزارش 
دستگاه های امنیتی شهرستان، سیستم بانکی پاکی در اردستان 
فعالیت می کند و کمترین نارضایتی را شــاهد هستیم، افزود: با 
همراهی بانک ها خوشبختانه در شرایط بحرانی کرونا هیچ واحد 

صنعتی با مشکل نقدینگی که منجر به تعطیلی شود مواجه نشد.
فرماندار اردستان با بیان اینکه مقررات جدید این بیماری از اول آذر 
در شهرستان اعمال می شود، تصریح کرد: اردستان در منطقه قرمز 
شیوع کرونا قرار دارد و مشمول سخت ترین محدودیت ها خواهد بود. 
برای حفظ سلامت پرسنل بانک و ارباب رجوع از مدیران بانک های 
شهرستان درخواست می کنیم، شدیدترین پروتکل های بهداشتی 

را اعمال کنند.
تأملی با بیان اینکه از اول آذر ماه کارکنان ادارات با یک سوم و پرسنل 

بانک ها با ۵۰درصد به مردم خدمات می دهند، گفت: هدف، ارائه 
خدمات ضروری به مردم است و اگر در دو هفته محدودیت بقیه 
خدمات که ضروری نیست به تعویق افتاد مشکلی به وجود نمی آید.

وی با بیان اینکه وضعیت اقتصادی جامعه و ویروس کرونا مردم را 
در سخت ترین شرایط اقتصادی قرار داده است، تأکید کرد: شرایط 
کرونایی و اعمال محدودیت ها ایجاب می کند بانک ها وضعیت مردم 
و به ویژه اصناف را درک و با کمی تأخیر در بازپرداخت ها آن ها را 

همراهی کنند.

بانک ها در شرایط کرونا مراعات حال مردم را بکنند
فرماندار اردستان از بانک های شهرستان خواست با توجه به تعطیلی و اعمال محدودیت برای بسیاری از صنوف در دریافت اقساط و چک ها 

مراعات حال مردم را بکنند.
ایسنا

خـــبــــر

ادامه از صفحه یک
...  عمدتاً کلانشــهر هستند و شامل 
تهــران و اصفهان هم می شــوند به 
مدت دو هفته تعطیل خواهد بود. بر 
اســاس این طرح  در شهرهای قرمز 
منع تردد از ساعت ۹ شب تا ۴ صبح 
اعمال می شــود. تعطیلی در مناطق 
قرمز یعنی همه جا تعطیل است به جز 
گروه شغلی شماره یک که مایحتاج 
ضروری مردم را تهیه می کند؛ مثل 
سوپر مارکت، بیمارســتان، مطب، 
داروخانه و امثالهم و بجز آن همه جا 
تعطیل خواهد بود. در برخی ادارات 
فقط نگهبانان باید باشند و حداکثر 
تا یک سوم کارکنان در مناطق قرمز 
باید حضور پیدا کننــد؛ در مناطق 
نارنجی هــم حداکثر نصف کارکنان 
باید حاضر باشند و اگر کمتر از آن هم 
حضور داشته باشند مشکلی نیست. 
در مناطق زرد هم حداکثر تا دو سوم 
کارکنان باید حاضر باشند. گفته شده  
این مصوبات به معنی واقعی، تعطیلی 
است و فقط مشاغلی که برای مردم 
ضروری هستند، مثل نانوایی تعطیل 
نمی شــوند. موضوع محدودیت ها و 
ترددها دو نوع اســت. شهرهایی که 
قرمز هستند ترددهای درون شهری 
و بیرون شهری دارند. مثلًا فردی در 
تهران ساکن است و پلاک بومی هم 
دارد اما در شــهر دیگر کارخانه دارد، 
اگر این فرد وارد شهر نشود مشمول 
جریمه نمی شود اما اگر به شهر دیگر 
وارد شد جریمه می شود. اگر فردی از 
شهر نارنجی وارد هر شهری شد ۵۰۰ 
هزار تومان و از شهر قرمز یک میلیون 

تومان جریمه می شود.
اما این سخت گیری ها تا چه میزان 
کار ساز خواهد بود؟ مسلما اگر تمامی 
قوانین به درستی در همه جای کشور 
اعمال شــود زنجیره کرونا طی این 
دو هفته قطع خواهد شد و اندکی از 
مشــکلات مردم و به خصوص کادر 
درمانی کشــور که این روزها بسیار 

خسته اند بر طرف می شود.
شاید برخی این قوانین به نظر عوام 
سختگیرانه باشند اما تجربه در یک 
سال اخیر نشان داده کشورهایی که 
قوانین درست و ســختگیرانه را به 
صورت مداوم عملی کرده اند توانسته 
اند به مقدار زیــادی کرونا را محصور 
کنند. به طور مثال در چین با جمعیت 
بیش از یک میلیارد نفر ، ماه هاست 
کرونا عقب نشینی کرده است و این 
را مدیون بازرسی های مکرر در همه 
موارد می دانند. در چند روز گذشته  
چین اعلام کرده که در بسته بندی 
محصولات غذایی ۲۰ کشور شامل 
گوشــت خوک آلمانی، گوشت گاو 
برزیلی و ماهی هندی ویروس کرونا 
را شناســایی کرده و واردات آنها به 
کشورش را ممنوع اعلام کرده است. 
با وجود چنین سخت گیری های همه 
جانبه ای از سوی دولت ، کشورهای 
پیشرفته توانستند کرونا را شکست 
دهند. ما نیز می توانیــم اگر قوانین 
درســت را به موقع و برای همه افراد 

جامعه اعمال کنیم. 

اقتصاد استان
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پرداخت ۲۰۷ میلیارد تومان وام حمایتی به فعالان فرهنگ و هنر استان اصفهان
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان اصفهان گفت:بیش از ۲۰۷ میلیارد تومان وام حمایتی به فعالان 

فرهنگ، هنر و رسانه استان اصفهان پرداخت شد.
حجت الاسلام رمضانعلی معتمدی مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان اصفهان گفت: بر اساس مصوبات 
ستاد ملی کرونا و برای کمک و جبران خسارت ها به صاحبان فرهنگ و هنر که به دلیل شرایط ناشی از 

شیوع بیماری کرونا در فعالیت خود دچار مشکل شدند، تا پایان مهر مبلغ ۲۰ میلیارد و ۷۰۹ میلیون تومان 
وام حمایتی به متقاضیان و واجدان شرایط پرداخت شد.

حجت الاسلام رمضانعلی معتمدی افزود: این تسهیلات حمایتی از بخش فرهنگ وهنر و رسانه از طریق ثبت نام در 
سامانه کارا و معرفی آن ها به بانک ها در اختیار متقاضیان قرار گرفت.

او با بیان اینکه کل مبلغ این تسهیلات ۲۵۰ میلیارد تومان به صورت شناور در کشور است، گفت: مقرر شده به صورت تسهیلات حمایتی به 
فعالان و صاحبان کسب و کار های فرهنگی، هنری و رسانه ای تعلق گیرد.حجت الاسلام معتمدی افزود: همچنین در اجرای برنامه های جدید 
حمایتی از این قشر، سامانه تحفه در راستای اجرای مفاد تفاهم نامه ای بین وزارت فرهنگ وارشاد اسلامی و صندوق کارآفرینی امید به منظور 

اجرائی شدن برنامه رونق تولید و ایجاد اشتغال در عرصه فرهنگ وهنر و رسانه راه اندازی شده است.

تعامل رسانه با صنایع برای تحقق جهش تولید
مدیرکل صدا و سیمای اصفهان گفت:انعکاس دستاورد های شرکت ذوب آهن اصفهان در شرایط سخت 

اقتصادی کنونی موجب امید بخشی است و از اهمیت بالایی برخوردار است.
بهرام عبدالحسینی مدیرکل صدا و سیمای مرکز اصفهان در دیدار با مدیرعامل ذوب آهن اصفهان، ذوب 

آهن را یکی از مراکز صنعتی مهم کشور دانست که نقش مهمی در تحقق جهش تولید دارد.
او گفت: انعکاس دستاورد های این شرکت در شرایط سخت اقتصادی کنونی موجب امید بخشی است و از 

اهمیت بالایی برخوردار است. او ذوب آهن را یکی از معدود صنایع کشور دانست که به لحاظ سابقه فعالیت های 
فرهنگی از جایگاه والایی برخوردار است و در ادامه افزود: یکی از رویکرد های مهم صدا و سیما، تولید برنامه های 

مشارکتی است و شرکت های بزرگی همچون ذوب آهن اصفهان که علاوه بر تاثیرات اقتصادی و صنعتی، به لحاظ اجتماعی و 
فرهنگی دارای جایگاه مهمی است با همکاری در تولید این برنامه ها، نقش خود را در ارتقاء فرهنگ جامعه به ویژه در جهت آگاهی افکار 

عمومی از دستاورد های صنعتی به خوبی ایفا می کند. منصور یزدی زاده مدیرعامل ذوب آهن اصفهان نیز از همکاری رسانه ملی در جهت اطلاع 
یابی مردم از کار و تلاش جهادی در بخش صنعت کشور و همچنین بیان مشکلات صنایع، قدردانی و اعلام آمادگی کرد که همچون گذشته، 

همکاری های مشترک ذوب آهن اصفهان با صدا وسیمای مرکز اصفهان، تداوم داشته باشد.

فرزانه مستاجران
سرمقالـــــه
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 همه تلاش ما، ارتقای 
طرح های زیربنایی 

وزارت راه و شهرسازی 
در استان اصفهان، 

بهبود راه های دسترسی 
مردم و تکمیل کریدور 
شمالی – جنوبی کشور 

است

به گزارش ســتاد خبری 
پــروژه آزادراه شــرق 
اصفهان، بــا افتتاح پروژه 
ملی آزادراه شرق اصفهان 
مســیر اتصال شــمال به 
جنوب 3۵ کیلومتر کمتر 
می شود؛ 8۰ دقیقه از زمان 
سفر از شمال تا جنوب کشور کاهش پیدا 
می کنــد. از مهم ترین اهــداف و مزایای 
پروژه ملی آزادراه شرق اصفهان می توان 
به تسریع در ســریس دهی حوادث غیر 
مترقبه و ایجاد محور جایگزین با موضوع 
پدافند غیرعامل، تسریع در حمل و نقل 
بار و مسافر استان های شــمالی تهران، 
اصفهان، فارس و بوشهر، کوتاه کردن مسیر 
تردد خودروهای عبوری از شهر اصفهان که 
از نیمه شمالی کشور به سمت استان های 
جنوبی و بالعکس در تردد هستند، افزایش 
بهره وری آزادراه اصفهان- نطنز- کاشان 
و تکمیل کریدور شمال – جنوب کشور 

اشاره کرد.
در پروژه ملی آزادراه شرق اصفهان که با 
همت مهندسان ایرانی در حال بهره برداری 
است چهار پل پیش بینی شده در مسیر 
آزادراه شرق اصفهان با مطالعات قابل توجه 
و به منظور تسهیل عبور و مرور هم وطنان 
کشور، طراحی و اجرا شده و از حیث نوع 
اجرا و مصالح به کار رفته، از پل های مثال 
زدنی پروژه های عمرانی کشور به حساب 

می آیند.
تلاش های قابل توجــه صورت گرفته در 
آزادراه شرق اصفهان در تمامی بخش های 
خاکریزی، خاکبرداری، زیر اساس و اساس، 
عملیات فولادی ســبک و سنگین، بتن 
ریزی و آسفالت با نهایت دقت و کیفیت 
انجام شــده تا مســیری ایمن و روان در 

اختیار هم وطنان قرار گیرد.

   تأثیرات قابل توجه تکمیل آزادراه 
شرق اصفهان

مجری کل طرح های زیربنایی اســتان 

اصفهان با اشــاره به کوتاه شــدن مسیر 
مسافران در این پروژه، گفت: این آزادراه 
مسیر شمال-جنوب کشور را از ۲۰ تا ۷۰ 
کیلومتر در مقاطع مختلف کوتاه تر می کند 
و زمان ســفر را از 3۰ دقیقه تا 8۰ دقیقه 

کاهش می دهد.
علیرضا صلواتی پیرامون تأثیرات مثبت 
پروژه آزادراه شرق اصفهان اظهار داشت: 
آزادراه شــرق اصفهان مســیری ایمن و 
روان است و دسترســی مناطق جنوبی 
استان اصفهان به شمال کشور را تسهیل و 

تسریع می کند.

   پد هلی کوپتر امــداد و نجات و 
مجتمع های بین راهی پیشرفته

وی با اشاره به پیش بینی های صورت گرفته 
برای آزادراه شرق اصفهان خاطرنشان کرد: 
احداث پایگاه های هلال احمر، اجرای پد 
هلیکوپتر امداد و نجات، پیش بینی احداث 
۵ مجتمع بین راهی پیشرفته و به روز نیز در 

دستور کار ما درباره این پروژه است.
مجری کل طرح های زیربنایی اســتان 
اصفهان اضافه کرد: همه تلاش ما، ارتقای 
طرح های زیربنایی وزارت راه و شهرسازی 
در استان اصفهان، بهبود راه های دسترسی 
مردم و تکمیل کریدور شمالی – جنوبی 

کشور است.

   تاثیر پروژه ملی آزادراه شــرق 
اصفهان در توسعه گردشگری کشور

مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی 

و گردشگری استان اصفهان نیز پیرامون 
پروژه ملی آزادراه شرق اصفهان گفت: این 
آزادراه از کنار قطب های مهم گرشگری 
مانند نطنز و کاشان عبور می کند و تاثیر 

خوبی در گردشگری دارد.
فریدون اللهیاری در مــورد تاثیر افتتاح 
پروژه آزادراه شــرق اصفهان در توسعه 
گردشگری اســتان اظهار داشت: استان 
اصفهان به عنوان هدف مهم گردشگری در 
کشور محسوب می شود و کریدور ارتباطی 
شمال، جنوب، غرب به شرق است و این 

اهمیت زیادی دارد.
وی تصریح کرد: راه از زیرساخت های مهم 
توسعه گردشگری اســت به ویژه اینکه 
بخش مهمی از تورهای ما در استان برای 
بازدید از مناطق هــدف می توانند از این 
مسیر استفاده کنند و قطعا در گردشگری 

تاثیر مثبتی دارد.

   آزادراه شرق اصفهان و ارمغان هایی 
که سالها منتظرش بودیم

وزیر راه و شهرسازی نیز پیرامون آزادراه 
شرق اصفهان گفت: آزادراه شرق اصفهان،  
ســهم بســیار زیادی در کاهــش زمان 
مسافرت، مصرف سوخت، آلایندگی های 
شهری، مشــکلات ترافیکی و نیز اتلاف 
وقت و انرژی مردم خواهد داشت و ترافیک 
استان های جنوبی از جمله یزد، خوزستان، 
بوشهر و شیراز را به بخش شمالی کریدور 

شمال- جنوب منتقل می کند.
محمد اســلامی در مورد تاثیرات مثبت 

آزادراه شــرق اصفهان برای خود شــهر 
اصفهان خاطرنشــان کرد: بار ترافیکی 
عبوری از اصفهــان، عمدتا کامیون های 
باری و اتوبوس ها هســتند که واقعا هیچ 
ضرورت و  نیازی برای عبور و توقف درون 
شهر اصفهان ندارند آزادراه شرق اصفهان، 
کمک بســیار زیادی می کند به کاهش 
ترافیک و آلایندگی های صوتی و زیست 
محیطی که برای ناحیه جنوب و شــرق 

اصفهان به وجود آمده است.

   کاهش 15 میلیون لیتری مصرف 
سوخت

وی به ارائه برخی آمــار و ارقام پرداخت 
و افزود: طبق محاســبات انجام گرفته، با 
افتتاح آزادراه شرق اصفهان سالیانه 1۵ 
میلیون لیتر کاهش مصرف سوخت را در 

پی خواهد داشت. 
وزیر راه و شهرسازی ســفر ایمن را حق 
مردم دانســت و بیان کرد: حق مردم ما 
است که ســفرهای ایمن داشته باشند و 
ظرفیت راه های آن ها گسترش پیدا کند و 
با میزان تردد آن ها متناسب باشد. ما تعیین 
نمی کنیم که شهری آزادراه داشته باشد یا 
خیر بلکه این میزان تردد و ترافیک است 
که تعیین می کند هر مسیر  چه ظرفیتی را 
لازم دارد. در این زمینه هم اصفهان نه به 
این خاطر که اصفهان است، بلکه به عنوان 
یک مرکز کانونی که سهم بزرگی در تولید 
و عرضه و مبــادلات دارد نیازمند چنین 

آزادراهی است. 

افتتاح آزادراه شرق اصفهان؛  

از توسعه اقتصادی و گردشگری تا کاهش آلایندگی و ترافیک

پروژه ملی آزادراه شرق اصفهان سهم زیادی بر توسعه اقتصادی، 
اجتماعی، فرهنگی و گردشگری کشور دارد، علاوه بر آن سبب 
کاهش بار ترافیک، کاهش آلایندگی و همچنین کاهش زمان 

مسافرت خواهد داشت.

      استان اصفهان به عنوان هدف مهم گردشگری در کشور محسوب می شود و کریدور ارتباطی شمال، جنوب، غرب به شرق است و این اهمیت زیادی دارد

اخبار اصفهان
گـــزارش

ISFAHAN
N E W S

تهیه طرح اقتصاد حاشیه نشینی 
مسئول بسیج اساتید اســتان اصفهان گفت: نیازمند 
موازین مُدون برای تدریس در فضای مجازی هستیم 
از همین رو پژوهشکده مدیریت افکار عمومی و فضای 
مجازی بسیج اساتید در حال تدوین این سند است.محمد باقری با اشاره به شرایط 
خاص کرونایی افزود: همانطور که تدریس در فضــای واقعی نیازمند موازین و 
دستورالعمل خاص است، تدریس در فضای مجازی نیز مستلزم موازین خاص 
خود است که باید تدوین شود.وی با اشاره به حضور اساتید بسیجی در سه مرحله 
رزمایش های همدلی و مواســات مومنانه اظهار داشت: مرحله بعدی رزمایش 
همدلی اساتید بسیجی در هفت گام نذر تبلت و تلفن همراه، نذر خون و پلاسما، 
نذر لوازم التحریر و کتاب، نذر جهیزیه، تامین مایحتاج زندگی، حضور داوطلبانه 
اساتید در عرصه صنعت و ارائه مشاوره تخصصی و علمی رایگان و کسر یک روز 
حقوق برای کمک به نیازمندان، در هفته بسیج برگزار می شود.باقری با اشاره به 
راه اندازی کارگروه مدیریت بیماری کوید1۹ در بسیج اساتید استان گفت: چهار 
کمیته بهداشتی، معنوی، بیوتروریسیم، فرهنگی و اجتماعی، مسائل این حوزه را 
به منظور یافتن راهکارهای علمی، رصد و پایش می کنند و از جمله اقدامات آنها 
تدوین پیوست نگاری فرهنگی مدیریت بیماری کروناست.وی خاطرنشان کرد: 
در زمان حاضر 8۰ دفتر و کانون بسیج اساتید در مراکز آموزش عالی و دانشگاه های 
استان، حدود پنج هزار نفر از اساتید دانشگاهی را در این جامعه بزرگ نخُبگانی، 
سازماندهی کرده اند.مسوول سازمان بسیج اساتید اصفهان، نقش آفرینی موثر 
برای برون رفت از مشکلات استان، کمک به تحقق تمدن نوین اسلامی در سطح 
منطقه، کمک به اسلامی کردن دانشگاه ها، سوق پایان نامه های دانشجویی به 
سمت حل معضلات جامعه و کمک به هیات های اندیشه ورز و متولیان فرهنگی 
را از اهداف و برنامه های بسیج اساتید استان برشمرد.وی افزود: در همین راستا 
تشکیل گروه های تخصصی کُنشگری سریع برای حل مشکلات با رویکرد حل 
علمی مسائل، حمایت از اساتید نخُبه و نوآور، توانمندسازی بصیرتی و عقیدتی 
اساتید بسیجی و شبکه سازی اساتید جوان، مومن و انقلابی در دستور کار قرار 
گرفته است. مسئول سازمان بسیج اساتید اصفهان گفت: پنج اندیشکده مدیریت 
افکار عمومی، شهر اسلامی، گیاهان دارویی، آب و محیط زیست، گردشگری و 
همچنین اندیشگاه مطالعات راهبردی و حکمرانی ذیل سازمان بسیج اساتید 
استان راه اندازی شده است که تاکنون نتایج خوبی داشته اند.وی ادامه داد: افزون 
براین، گروه های »مساله محور« بسیج اساتید 3۰ مشکل اصلی استان از جمله 
حاشیه نشینی، طلاق و خانواده، آب، بهره وری در فضای مجازی را دنبال می کنند 
که از دستاوردهای این گروه ها تهیه طرح »اقتصاد حاشیه نشینی« با بهره گیری از 

اساتید اقتصاد جامعه شناسی و روانشناسی است.

 تحویل پساب خام آبفا استان
 به دانشگاه آزاد اصفهان

تفاهم نامه همکاری های مشترک علمی و تحقیقاتی و قرارداد تحویل پساب 
خام آب و فاضلاب استان اصفهان میان این شرکت و دانشگاه آزاد اسلامی استان 

اصفهان منعقد شد.
رییس دانشگاه آزاد اسلامی استان اصفهان در خصوص این تفاهم نامه اظهار 
کرد: این تفاهم نامه می تواند آغازی بر یک اتفاق مفید مابین دانشگاه آزاد اسلامی 
و متولیان امور آب استان باشد و فرصتی برای بکارگیری ظرفیت های علمی 
و پژوهشی موجود در دانشگاه برای مجموعه آبفای استان و همچنین حضور 
پژوهشگران دانشگاهی و دانشجویان و کسب تجربه عینی در حوزه های فعالیت 
آب و فاضلاب اســت. پیام نجفی گفت: زمینه های همکاری بسیاری میان دو 
مجموعه وجود دارد که رونق بخشیدن و بهره برداری حداکثری از برنامه علمی 
آب و برداشتن گام های موثر در خصوص حل بحران آب در کشور از جمله آنها 
است. به گزارش روابط عمومی دانشگاه آزاد اصفهان، دبیر هیات امنای دانشگاه 
آزاد اسلامی استان اصفهان خاطرنشــان کرد: در سامانه برنامه علمی آب که 
دانشگاه آزاد اسلامی استان اصفهان متولی و مجری آن است، حدود 3۷۰ موضوع 
مختلف در خصوص مباحث آب مطرح و بارگذاری شده است که دانشجویان 
تحصیلات تکمیلی با رشــته مرتبط موظف هســتند که در انتخاب موضوع 
پایان نامه خود مباحث و موضوعات مطروحه در این سامانه را مدنظر قرار دهند.

وی تصریح کرد: در این برنامه علمی نواقصی ممکن اســت در خصوص نبود 
مباحث مورد نظر اداره آب و فاضلاب وجود داشته باشد و لازم است که با استمرار 
این گونه جلسات و انعکاس خواسته های این اداره و طرح کردن و گنجاندن این 

موضوعات، به اثربخشی این برنامه علمی کمک کنیم.

اقتصاد شــهـر

گــزارش

اعتراف به ۲۰ فقره سرقت داخل خودرو  
اخبار اصفهان: فرمانده انتظامي شهرستان شاهین شهر از دستگیری یک 

سارق حرفه ای داخل خودرو و کشف ۲۰ فقره سرقت خبر داد. 
ســرهنگ علي صادقي اظهار داشــت: در پي وقوع چندین مورد سرقت 
قطعات ولوازم داخل خودرو در شهرستان شاهین شهر رسیدگي به موضوع 

در دستور کار ماموران انتظامي این فرماندهی قرار گرفت.
وي افزود: ماموران پس از انجام یکسری کارهای تخصصی و اقدامات خاص 
 موفق شــدند یک نفر را در ارتباط با این ســرقت ها شناسایی و دستگیر

 کنند.
این مقام انتظامی بیان داشت: فرد دستگیر شده هنگامی که با مستندات 
پلیس روبرو شــد به ۲۰ فقره ســرقت قطعات و لوازم داخــل خودرو در 

شهرستان شاهین شهر اعتراف کرد.

محموله ای که به مقصد نرسید 
فرمانده انتظامي شهرســتان نجــف آباد از کشــف ۲۰ کیلو تریاک 

دربازرسی از یک سواري پراید در این شهرستان خبر داد.
ســرهنگ محمد حســین باباکلاني  اظهارداشــت: مامــوران بگان 
امداد شهرســتان نجف آبــاد هنــگام کنترل خودرو هــاي عبوري 
یک ســواري پراید که در بزرگراه شــهید کاظمــي در حال حرکت 
 بود مشــکوک شــدند و خــودرو را جهت بررســي بیشــتر متوقف 

کردند. 
این مقام انتظامي تصریح کــرد: ماموران در بازرســي از خودرو ۲۰ 
کیلوگرم تریاک که به طرز ماهرانه اي داخل خودرو جاســاز شده بود 
کشف کردند و خودرو توقیف و یک متهم دستگیر و با تشکیل پرونده 

جهت سیر مراحل قانوني به مراجع قضائي معرفي شد.

توقیف اتوبوس مسافربری با 1۷ کیلو تریاک 
فرمانده انتظامی شهرستان مبارکه از کشف 1۷ کیلو تریاک در بازرسی 

از یک اتوبوس مسافربری خبر داد. 
ســرهنگ رضا محمدي در گفت و گو با خبرنگار پایگاه خبری پلیس 
اظهار داشــت: عوامل پلیس مبارزه با موادمخدر شهرســتان مبارکه 
و عوامل پلیس مبارزه با موادمخدر اســتان اصفهــان به یک اتوبوس 

مسافربری مشکوک و آن را متوقف کردند.
وی افزود: در بازرسی تخصصی از این خودرو 1۷ کیلو تریاک که به طور 

حرفه ای در بدنه خودرو جاساز شده بود کشف شد.
ســرهنگ محمدی بیان داشــت: در این خصوص یک سوداگر مرگ 
دستگیر و پس از تشکیل پرونده برای اقدامات قانونی به مراجع قضائی 

تحویل داده شد.

انباری با ۷4 تن برنج احتکار شده در اصفهان 
جانشین فرمانده انتظامی استان از کشف ۷۴ تن و ۴16 کیلو برنج احتکار شده 
به ارزش1۵ میلیارد ریال خبر داد. سرهنگ محمدرضا هاشمی فر اظهار داشت: 
ماموران پلیس امنیت اقتصادی اصفهان با انجام یک سری اقدامات اطلاعاتی 
مطلع شدند مقدار زیادی برنج در یک انبار احتکار شده که بلافاصله وارد عمل 
شدند.وی افزود: پس از هماهنگی های لازم یک گروه از ماموران پلیس امنیت 
اقتصادی همراه با نمایندگان سازمان صمت و تعزیرات حکومتي از محل مورد 
نظر بازرســی کردند که ۷۴ تن و ۴16 کیلو برنج احتکار شده کشف شد که 
مالک مدارک قانونی را ارائه نداد.سرهنگ هاشمی فر با اشاره به اینکه ارزش 
محموله کشف شده توسط کارشناسان مربوطه 1۵ میلیارد ریال اعلام شده 
است، بیان داشت: در این خصوص یک نفر دستگیر و برای اقدامات قانونی به 

مراجع قضائی تحویل داده شد.
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»ســیما ســادات لاری« 
سخنگوی وزارت بهداشت با 
اشاره به وضعیت شیوع کرونا 
در کشور بیان کرد: الان سه 
رنگ برای شــرایط کشور 
داریم و 160 شهرستان ما 
در وضعیت قرمز قرار دارند و فقط مشاغل 
گروه یک می توانند در آن فعالیت کنند.وی 
در مورد موضوع طرح ترافیک کفت: با دکتر 
بندپی که حرف زدم گفتند جزییات طرح 
ترافیک را اعلام خواهیم کرد و تا الان طرح 
و پیشنهادی نبوده است.سخنگوی وزارت 
بهداشت بیان کرد: مراکز بهداشتی درمانی 
خصوصی و دولتی در گروه شغل یک قرار 
دارند که باز هســتند اما در مراکز درمانی 
فقط کارهای ضروری باید انجام شود و اگر 
جاهایی عمل های زیبایی انجام دهد باید 
در این مدت بسته شود.وی در مورد میزان 
فوتی های کرونا گفت: بارها از ما شنیدید که 
آنچه طبق نظر ســازمان جهانی بهداشت 
اعلام می کنیم، بر اساس پی سی ار مثبت 
است، در نظر داشته باشید مثبت بودن این 
تست کاملا قطعی است اما در منفی بودن 

آن امکان خطا وجود دارد.
لاری ادامه داد: آمار فوتی ها چیزی نیست 
که ما پنهان کنیم چون حتی آرامستان ها 
هم این آمــار را دارند و تعداد فوتی ها ثبت 
می شــود، اما آماری که من می دهم شاید 

بتواند ترند بیماری در کشور نشان دهد.
وی گفت: آمار واقعی در هر روز با روز قبل 
کاملا متفاوت است و این تعداد واقعا متغیر 
است، اینکه عده ای می گویند آمار فوتی سه 
الی چهار برابر است درست نیست ولی قطعا 
با درنظر گرفتن بیماران مشکوک به کرونا 

آمار بیشتر است.
لاری با اشاره به میزان فوتی آی سی یو افزود: 

کاری که کمیته ی مرگ و میر انجام می دهد 
فوتی بیمارستان ها را با هم مقایسه می کند، 
اما در بافت جمعیتی بعضی مناطق میزان 
افراد سن بالای آن بیشــتر است و به نظر 
حدود همان 50 درصد افراد بســتری در 

آی سی یو فوت می کنند.
لاری  در مورد علت افزایش شیوع کشور، 
بیان کرد: با تغییر فصل، حتی در اروپا هم 
انفجاری رخ داد، یعنی در ۴5 روز گذشته 
که می گفتند در ایران شیوع خیلی گسترش 
پیدا کرده، بعد از شروع سرما در کشورهای 
اروپایی هم همین اتفاق افتاد و ما با توجه 
به ســرما پیش بینی می کردیم که پاییز و 
زمستان سختی را داشته باشیم.وی ادامه 
داد: هوا سرد شده و حتی میزان شیوع هم 
در استان هایی که سردتر بودند بیشتر شد، 
چون باید در و پنجره ها را بسته نگه دارند، 
توجه کنید که تهویه موضوع مهمی است 
و در کشورهای پیشــرفته به این موضوع 

توجه می شود.
ریز قطرات تنفســی عامل انتقال 

ویروس است
لاری افزود: اوایــل می گفتیم ریز قطرات 
تنفسی بر زمین می نشــیند، برای همین 
تاکید می کردیم که سطوح تمیز شود، اما 
الان ریز قطرات دیگری است که هرچقدر 
ما صحبت بکنیم و فریاد بزنیم انتشار آنها 
بیشتر خواهد شد، اما مسئله دیگر افشانه ها 
هســتند که اگر ناقل باشیم، همانطور که 
نشسته باشــیم و صحبتی هم نکنیم این 
افشانه ها در اطراف ما خواهند بود و اگر افراد 
دیگری در کنار ما باشــند و تبادل هوایی 
وجود نداشته باشــد قطعاً آن افراد مبتلا 

خواهند شد.
زیاد بودن تعداد خانواده علت دیگر 

ابتلاهای خانوادگی است
وی افزود:موضوع دیگر این است که ابعاد 
خانوادگی ابتلا در کشور ما زیاد است، در 
کشورهای دیگر این موضوع را خانه به خانه 
کنترل می کنند، مثلاً در کانادا و کشورهای 
دیگر در خانه ها را به صورت رندوم می زنند 
و اگر بیشتر از سه نفر در خانه باشند آن خانه 

را جریمه سنگینی می کنند، اما متاسفانه 
آخر هفته ها در بعضی از خانه های ایرانی ۲0 
نفر از خواهر و برادر و مادر و پدر در کنار هم 
جمع می شوند و می گویند که با هیچکس 
ارتباط ندارند در صورتی که هر کدام از این 
افراد در طول هفته هزاران جا رفتند و آخر 
هفته بدون ماسک کنار هم قرار می گیرند 

و غذا می خورند.
لاری ادامه داد: هر چه در ســاعت طولانی 
تری در فضای بســته افراد کنار هم باشند 
میزان خطر را بالاتر می برد و سرعت انتقال 
بیشتر می شــود بنابراین الان انتقالات به 
این شکل خوشه ای در خانواده ها افزایش 
پیدا کرده اســت.لاری در پاسخ به سوال 
دیگری مبنی بر اینکه اگر یک فرد از خانواده 
به ویروس مبتلا شــود، آیا از بقیه ی اعضا 
تست رایگان گرفته می شود یا نه، گفت: این 
موضوع به تعداد تولید کیت های ما بستگی 
دارد که عده ای می گفتند باید آنهایی که 
تماس نزدیک هستند را بدون شک ایزوله 
کنیم، چون در ســاعت طولانی با آن افراد 
در ارتباط بوده باید حتماً قرنطینه و ایزوله 
شوند.وی ادامه داد: اما یکی از برنامه ها این 
است که از این تست های رپید برای افراد 
با تماس نزدیک اســتفاده شود ولی اینکه 
حالا چه مقدار تست باشد و آیا پوشش آنها 
به اولویت تقسیم بندی شــود یا نه، هنوز 
مشخص نیســت، اما بدانید که بنا به این 
اســت تا آنها هم ایزوله شوند و تا 10 نفر از 
افرادی که ارتباط با آن فرد کرونایی بودند 

ایزوله شوند.
واکســن خارجی کرونا می تواند ۲0 

درصد جمعیت ما را پوشش دهد
سخنگوی وزارت بهداشت، گفت: واکسن 
خارجی کرونا نهایتا ۲0 درصد جمعیت ما 
را پوشش می دهد که افراد مسن، بیماران 
زمینه ای و کارکنانی که ارتباط مستقیم با 

بیماران دارند را شامل می شود.
وی ادامه داد: برای بقیــه جمعیت اصرار 
داریم که پروژه واکســن خودمان را پیش 
بریم و از رقابتی که در دنیا وجود دارد عقب 
نمانیم و تعداد بیشتری از مردم را واکسینه 

کنیم، باوجودی که هنوز هیچ واکسن تایید 
شــده ای وجود ندارد و در حال طی کردن 
کارآزمایی ها هستند.هنوز ایمنی واکسن 

مشخص نشده است
لاری افزود: هنوز مشخص نشده که ایمنی 
واکسن چقدر خواهد بود و همه واکسن ها 
دو دوزه اســت که مشخص نشده دوز دوم 
آن را کی باید تزریق کنیم و بعد از آن میزان 
تاثیرش چقدر خواهد بود، این ها مواردی 
است که باید در تولید واکسن داخلی  به آن 

توجه کنیم.
فرایند محدودیت ها دقیق تر شــده 

است
وی ادامــه داد: اعمــال محدودیت های 
دقیق مطالبه ی وزارت بهداشــت بوده  و 
اگر روسای دانشــگاه ها برای تعطیلی دو 
هفته ای نامه دادند، نگران بودند که شاید 
محدودیت های قســمتی نتواند به خوبی 
اجرا شــود، البته بعد از جلسه با رهبری و 
تشــکیل قرارگاه خوشبین تر هستیم زیرا 
فرایندها دقیق تر مشخص شده است، در 
قرارگاه سه روز فرصت دارند که نظراتشان 
را درباره محدودیت ها ارائه کنند که بر این 
اساس تمام دستگاه ها عملیاتی بودن این 

محدودیت ها را باید بررسی کنند.
وی ادامــه داد: در حال حاضــر با توجه به 
ســازوکاری که در قرارگاه وجــود دارد و 
وظایف هر یک از دستگاه ها مشخص شده 
است، امیدواریم این محدودیت ها به خوبی 

پیش رود.
لاری گفت: اتفاقی که از شــنبه می افتد 
این اســت که تمام مراکز استان ها و 160 
شهرستان که در شــرایط قرمز هستند به 
جز مشاغل یک که ضروری هستند، سایر 
مشاغل تعطیل هستند و سازوکار برای این 
محدودیت ها دیده شده است و جریمه ها 
بالاتر رفته و مشخص شده که چه کسی باید 
جریمه را اعمال و چه کسی باید نظارت کند 
و به نظر می آیِد این محدودیت ها جدی تر از 

دفعات قبل انجام شود.
باید به تولید واکسن داخلی هم اهمیت 

دهیم
وی ادامه داد: پروژه ی ساخت واکسن داخلی 
با دقت پیش می رود و شرکت های انستیتو 
پاستور، رازی و ســتاد اجرایی فرمان امام 
شرکت های پیشتاز در این زمینه هستند و 
همچنین هفت یا هشت مورد از شرکت های 
دانش بنیان ما پیشتازند که چهار موردشان 

قاعدتا باید اوایل زمستان وارد فاز کارآزمایی 
بالینی شوند.

لاری گفت: البته ممکن است ما کمی تاخیر 
نسبت به سایر کشورها داشته باشیم ولی به 
هر حال مساله واکسن در حال حاضر بسیار 
مهم و حیاتی است و برای هر کشوری جنبه 
های سیاســی، اقتصادی و اجتماعی پیدا 
کرده است، علاوه بر اینکه در کووکس عضو 
هستیم و از طریق شرکت های بین االمللی 
هم برای پروژه های مشترک اقدام می کنیم، 

قطعا باید به تولید داخل هم اهمیت دهیم.
وی افزود: با توجه به اینکه همه ی کشورها 
به واکســن نیاز دارند بنابراین قطعا سهم 
زیادی نمی توانیم دریافت کنیم، بر همین 
اساس پروژه های تولید واکسن با دقت زیاد 

دنبال می شود.
سخنگوی وزارت بهداشت درباره وضعیت 
برگزاری لیگ های ورزشــی بیــان کرد: 
پیشنهاد تعطیلی لیگ های ورزشی از سوی 
قرارگاه کرونا به ســتاد ملی منتقل شده 
که ســتاد ملی باید در این زمینه تصمیم 
گیری کنــد و اگــر این پیشــنهاد تایید 
 شود، از شــنبه لیگ های ورزشی تعطیل 

خواهند بود.

۵۰ درصد بیماران بستری در آی سی یو فوت می کنند
سخنگوی وزارت بهداشت گفت: آمار فوتی ها چیزی نیست که ما پنهان 

کنیم چون حتی آرامستان ها هم این آمار را دارند و تعداد فوتی ها ثبت 

می شود

اگر ناقل باشیم، 
همانطور که نشسته 
باشیم و صحبتی هم 
نکنیم این افشانه ها 
در اطراف ما خواهند 

بود و اگر افراد 
دیگری در کنار ما 

باشند و تبادل هوایی 
وجود نداشته باشد 
قطعاً آن افراد مبتلا 

خواهند شد.

ایلنا
گزارش

ISFAHAN
N E W S

استخدام کارمند فروش خانم در یک 
شرکت معتبر در اصفهان
تلگرام 0913۲۲8۲3۲5

استخدام کارشناس پشتیبانی نرم 
افزار در شرکت سایان رایان اکباتان 

در اصفهان
موبایل 0936۴۲۲6519

استخدام مهندس مکانیک ) گرایش 
ساخت و تولید( و مهندسIT در اصفهان 

تلفن 0313664464۲

استخدام بازاریاب حرفه ای آقا با 
حقوق توافقی در تهران و اصفهان

موبایل 09303970169

استخدام سرپرست فروش با مزایای 
عالی در شرکت پخش سراسری 

باراکا در اصفهان
a.tavangar@dbaraka.com

سازمان جهانی بهداشت: 

دنیا به خبر کشف واکسن کرونا زیاد دلخوش نباشد
سازمان جهانی بهداشت از خبر ساخت واکســن جدید کرونا در شرکت “مدرنا” در روز دوشنبه 
استقبال کرد اما گفت که جای دلخوشی زیادی نیست زیرا هنوز پرسش های زیادی دراین زمینه 

باقی است.
 شرکت داروسازی آمریکایی مدرنا در ایالت ماساچوست روز دوشنبه اعلام کرد واکسنی که برای 
پیشــگیری از ابتلا به کووید19 تهیه کرده تا 9۴.5 درصد مؤثر بوده اما مقامات سازمان جهانی 
بهداشت می گویند که در نیمه نخست سال ۲0۲1 میلادی تنها مقادیر بسیار محدودی از واکسن 

برای افراد در دسترس خواهد بود.
تدروس آدهانوم، دبیرکل سازمان جهانی بهداشت در جریان یک نشست خبری گفت: در حالی که 
ما همچنان اخبار دلگرم کننده ای در مورد واکسن کووید19 دریافت می کنیم و با احتیاط نسبت 
به احتمال ساخته شدن امکانات جدید در ماه های آینده خوشبین هستیم، اما در حال حاضر به 

شدت نگران افزایش موارد ابتلا به کرونا هستیم که در برخی از کشورها و به ویژه در اروپا و آمریکا 
مشاهده می شود.

آدهانوم بعد از آن که به دلیل قرار گرفتن در معرض احتمال ابتلا به کرونا حدود 17 روز خودش را 
در ژنو قرنطینه کرد، به تازگی به سر کار خود بازگشته است. وی گفت که اکنون هیچ علامتی ندارد 

و نیازی هم به آزمایش کرونا ندارد.
مدرنا دومین شرکتی است که از کشف واکسن تجربی کرونا با تأثیر بالا خبر داده است. پیش از این، 
شرکت فایزر نیز مدعی ساخت واکسن با تأثیر بالای 90 درصد شده و گفته بود این واکسن هنوز 
در مرحله بررسی نظارتی است. ممکن است تا پایان سال جاری میلادی 60 میلیون دوز از این دو 

واکسن در آمریکا توزیع شود اما ابتدا از آن برای موارد اضطراری استفاده خواهد شد.
سمیه سوامیناتان، رئیس بخش علمی سازمان جهانی بهداشت گفت که نتایج کار مدرنا کمابیش 
دلگرم کننده بوده اما در مورد تأثیر نهایی و ایمنی آن و همچنین پیگیری حال دریافت کنندگان 

آزمایشی واکسن به مدت دو ماه برای کنترل عوارض جانبی احتمالی، همچنان باید منتظر ماند.
وی گفت: برای هر دو واکسن پیشنهادی فایزر و مدرنا از فناوری »ام آران ای« استفاده شده و به 

نظر می رســد که هر دو کارایی بالایی دارند اما هنوز 
پرسش های زیادی نظیر دوره مصونیت، تأثیر واکسن 
بر بیماری های جدی، تأثیر آن بــر زیرگروه های 
مختلف به ویژه افراد مســن و همچنین عوارض 
جانبی فراتر از یک زمان مشــخص کنترل بیمار 

باقی مانده است.
سوامیناتان با بیان این که آزمایشات بالینی باید برای 

جمع آوری اطلاعات بیشــتر ادامه یابد، افزود که انتظار 
می رود در هفته های آینده نتایج بیشتری از سایر آزمایشات 

واکسن حاصل شود و تأکید کرد: ما در حال بررسی حداقل نیمه اول 
سال به عنوان یک دوره با دوزهای بسیار محدود هستیم. ذخایر واکسن کم خواهد شد زیرا 

شرکت های سازنده از هم اکنون قراردادهای دو جانبه بسته اند و بنابراین برخی کشورها بسیاری 
از دوزها را پیش خرید کرده اند.

استخدام کارشناس پشتیبانی وب 
سایت در شرکت معتبر 
تلفن 031950۲9585

استخدام مدیر داخلی خانم در یک 
شرکت معتبر در اصفهان
موبایل 09909079۴۴1

استخدام کارشناس مدیریت محتوای 
شبکه های اجتماعی و سایت در اصفهان

تلفن 03137791737

دبیر کمیته علمی ستاد ملی مقابله کرونا 
ضمن تشریح جزییات روند صدور مجوز کارآزمایی بالینی واکسن ایرانی کرونا، گفت: 
ما اگر بخواهیم قول واکسیناسیون جمعی را به مردم کشورمان بدهیم احتمالا مهر 
ماه سال 1۴00 است.مصطفی قانعی با تاکید بر اینکه تاکنون هیچ واکسن ایرانی مجوز 
ورود به فاز انسانی را نگرفته است، گفت: اگر کد اخلاق هم بگیرند تا مجوزی از سازمان 
غذا و دارو اخذ نکنند به عنوان پیشــرفت تلقی نمی شود؛ پیشــرفت زمانی حاصل 
می شود که ســازمان غذا و دارو مجوز کار بالینی واکسن را صادر کند. کد اخلاق نیز 

یکی از ضرورت های صدور مجوز است و اگر کمیته اخلاق کشوری کد و مجوزی 
ندهد، سازمان غذا و دارو هم مجوزی برای کارآزمایی بالینی صادر نمی کند.

وی افزود: تمام واکســن ها در مرحله پره کلینیکال یا قبل از بالینی قرار دارند و 
امید می رود حداقل ۴ واکسن بتوانند در اردیبهشــت ماه 1۴00 فاز 3 انسانی را 

آغاز کنند.
قانعی درباره نحوه فراخوان و جذب داوطلب برای کارآزمایی بالینی انسانی واکسن، 
اظهار کرد: هنوز مجوزی برای مطالعه انســانی صادر نشده اســت؛ بنابراین برای 
فراخوان داوطلبان نیز حرکتی انجام نشده است. هر شرکتی پروژه خود را به سازمان 
غذا و دارو تحویل می دهد، اســتانداردی وجود دارد که در فاز اول تعدادی انسان، 
در فاز دوم تعداد بیشتر و در فاز سوم تعداد انسان خیلی بیشتری مورد مطالعه قرار 
می گیرند. هر مرحله نیازمند اخذ مجوز از ســازمان غذا و دارو است که هنوز مجوز 

مرحله اول انسانی هم برای هیچ یک از واکسن ها صادر نشده است.
وی درباره زمان تقریبی ایمنی زایی واکســن پس از آغاز مرحله کارآزمایی بالینی، 
تصریح کرد: از انجام اولین تزریق حداقل یک ماه زمان لازم است تا کارایی واکسن 
مشخص شود. اگر واکســنی بتواند مجوز فاز اول انسانی را در یک ماه آینده دریافت 
کند، یک ماه بعد از آن نتیجه فاز اول مشخص می شود و پس از آن اجازه دارد فاز دوم 
را آغاز کند که آنهم یک ماه زمان دارد تا نتایجش مشخص شود، بنابراین یک ماه بعد، 

فاز سوم اجرا می شود مگر اینکه تصمیم گرفته شود برخی فازها طی نشود که در آن 
صورت سرعت افزایش می یابد.

وی درباره زمان احتمالی اجرای فاز اول کارآزمایی بالینی واکسن، گفت: اگر خیلی 
خوشبین باشیم شاید اواخر آذرماه مجوز کارآزمایی بالینی فاز اول برای یکی از این 

واکسن ها صادر شود.
قانعی درباره عوارض احتمالی تزریق واکسن ایرانی کرونا، بیان کرد: اکنون چون در 
دنیا واکسن های کرونا تولید شده و فاز ســوم کارآزمایی بالینی هم طی شده است 
تقریبا عوارض احتمالی مشخص اســت. واکسن هایی هم که در ایران تولید می شود 
همان هایی است که در چین، هند، آمریکا و… تولید می شود و متفاوت از آنها نیست. 
زمانی که واکسن تولیدی ما بخواهد وارد بازار شود از تمام عوارض و کارآزمایی آنها 
می توانیم استفاده کنیم برای انتخاب نوع واکسن، تعداد تزریق و… که در اختیارمان 

است.
وی در پاسخ به سوالی درباره اینکه واکسن ایرانی کرونا چه زمان به مرحله تولید انبوه 
می رسد و در اختیار همگان قرار می گیرد، افزود: اگر فاز سوم انسانی در اردیبهشت 
1۴00 در ایران آغاز شود، تا سه ماه درگیر این فاز خواهیم بود؛ بنابراین ما اگر بخواهیم 
قول واکسیناسیون جمعی را به مردم کشورمان بدهیم احتمالا مهر ماه سال 1۴00 

است.

زمان واکسیناسیون گسترده کرونا در ایران اعلام شد

حلقه محاصره کرونا از همیشه تنگ تر شده است

 مهمانی و دورهمی؛ ممنوع
رئیس بخش عفونی بیمارستان مسیح دانشوری گفت: در صورت اجرای دقیق طرح محدودیت ها، 
چرخه انتقال تا حدودی قطع می شود و بار بیماری کاهش پیدا می کند. در این صورت کنترل 

اپیدمی بسیار راحت تر خواهد بود.
 دکتر پیام طبرســی رئیس بخش عفونی بیمارســتان مســیح دانشــوری با تاکید بر این که 
محدودیت های جدید و تعطیلی دوهفته ای می تواند فرصت مناسبی برای قطع چرخه و زنجیره 
انتقال بیماری باشد، گفت: البته این در حالتی است که کلیه پروتکل ها از سوی مردم نیز رعایت 
شود، ولی متاسفانه همچنان شــواهدی وجود دارد که برخی راهی مسافرت های شمال شده، 
گزارش هایی از مغازه ها و فروشگاه های مخفی منتشــر شده و عده ای نیز همچنان پروتکل ها و 
محدودیت ها را رعایت نمی کنند، اگر قرار باشد این تخلفات و سرپیچی از پروتکل ها و محدودیت ها 
همچنان ادامه داشته باشد، هیچ محدودیتی تاثیرگذار نخواهد بود و باید متاسفانه روز به روز شاهد 

افزایش آمار ابتلا و مرگ ومیرها و اخبار بد باشیم.

این پزشک متخصص عفونی با بیان این که متاسفانه از ابتدای پیک سوم تا به امروز آمارها همواره 
صعودی و رو به بالا بوده است، افزود: انتظار ما این بود که آمارها به مرور کاهشی باشد ولی هنوز این 
اتفاق رخ نداده و این مسئله نشان دهنده آن است که چرخه انتقال بیماری بسیار فعال شده است.

وی با بیان این که فهمیدن وخیم بودن اوضاع کار سختی نیست، ادامه داد: این روزها همگی در 
اطرافیان دور و نزدیک خود اخبار ابتلا، بستری، انتقال به آی سی یو و مرگ ومیر را می شنوند و همه 
شاهدیم که حلقه محاصره کرونا از همیشه تنگ تر شده و بیماری به صورت فعال در حال چرخش 

سریع در سطح جامعه است.
طبرسی با بیان این که رعایت پروتکل ها و پرهیز از ترددهای غیرضرور طی این دو هفته تعطیلی 
مطمئناً در قطع زنجیره انتقال بیماری تاثیرگذار خواهد بود، گفت: در صورت اجرای دقیق این 
طرح چه از سوی مردم و چه از سوی مسئولان و مجریان طرح، چرخه انتقال قطع شده و بار بیماری 
کاهش پیدا می کند، در این صورت کنترل اپیدمی بسیار راحت تر خواهد بود، ولی زمانی که چرخه 

انتقال بیماری مانند این چند هفته اخیر فعال باشد، کنترل آن بسیار سخت است.
این متخصص عفونی با بیان این که در صورت رعایت پروتکل ها و محدودیت ها نتایج مثبت این طرح 
طی هفته های آینده محسوس خواهد بود، افزود: البته این تعطیلی دو هفته ای به عنوان یک مسکن 

عمل کرده و تا حدودی بار بیماری را کاهش می دهد، درمان اصلی رعایت همیشگی پروتکل ها 
و اصول پیشگیری از ابتلا و انتقال بیماری است.

وی با بیان این که ابتلاهای گروهی و خانوادگی وجه بارز پیک ســوم در مقایســه با پیک های 
قبلی اپیدمی است، توضیح داد: مهم ترین علت این مسئله دورهمی های خانوادگی و تجمعات 
غیرضروری است. افراد باید آگاه باشند که حتی در صورت پوشش ماسک و رعایت پروتکل ها باز 
هم احتمال انتقال بیماری وجود دارد، چراکه طی مهمانی و دورهمی بالاخره افراد برای خوردن غذا 
و هرچند به مدت محدود مجبورند ماسک خود را بردارند یا طی این مدت ممکن است کوتاهی هایی 
صورت بگیرد، لذا هیچ تضمینی برای عدم ابتلا و انتقال بیماری در دورهمی های هرچند محدود 

نیز وجود ندارد.
رئیس بخش عفونی بیمارستان مسیح دانشوری در پایان با تاکید بر این که راهکار کنترل اپیدمی 
و قطع زنجیره انتقال بیماری سه کار ساده یعنی پوشش ماسک، رعایت فاصله گذاری فیزیکی و 
جلوگیری از تجمعات است، گفت: اگر همین چند کار ساده را رعایت کنیم موفق می شویم ولی 
اگر همچنان پروتکل ها و محدودیت ها را رعایت نکنیم، چرخه فعال اپیدمی همچنان در جامعه 

می تازد و آمار ابتلا و فوتی ها به صورت صعودی ادامه پیدا می کند.

گزارش

استخدام کارشناس فروش )رشته 
عمران( در شرکت تدبیر بنای آرین 

از کل کشور
job.tba.co@gmail.com

استخدام پشتیبان دستگاههای 
کارتخوان بانکی با حقوق مکفی 

موبایل 09130783010

استخدام بازاریاب و ویزیتور با حقوق و 
مزایای عالی در اصفهان
تلفن 0313337۴171

استخدام راننده و بازاریاب با حقوق و 
مزایا در شرکت تافته اصفهان

تلفن 031950۲3۲01

استخدام کارشناس برنامه ریزی و تولید 
و مسئول دفتر در امور فنی و مهندسی

تلفن 031533۲3330

استخدام مسئول بازاریابی، لوله کش، 
کارشناس تضمین کیفیت، مهندس 

مکانیک
hr@goldaruco.com

استخدام مدیر منابع انسانی و 
کارشناس منابع انسانی در اصفهان

واتساپ 09133۲6۴38۲

استخدام سرپرست فروش، بازاریاب 
حضوری، حسابدار در اصفهان

تلفن 0313777510۴
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 Tehran province 
exports some 
$40m of 
handicrafts in six 
months
 Some $40 million worth 
of handicrafts have been 
exported from Tehran 
province over the first 
half of the current Iranian 
calendar year (started on 
March 21), according to 
the deputy head of Tehran 
Province Department, 
the Cultural Heritage, 
Tourism and Handicrafts 
Organization.

Parvaneh Heydari told 
IRNA on Wednesday that 
Europe and neighboring 
countries were the main 
destinations for Iranian 
handicrafts over the six-
month period.
She said that precious 
metals comprised the 
biggest share of Tehran 
handicrafts exports during 
the mentioned period 
which amounted to some 
$31 million.  
Official statistics suggest 
that Iran exported some 
$73 million of handicrafts 
last year.

Iran imports 
down 21% in 7 
months: Dep.
Deputy Ministry 
of Industry, Mine 
and Trade for 
Industrial Affairs 
said that country 
registered a 21% 
drop in imports 
in the first seven 
months of the 
current year in 
terms of value as 
compared to the 
same period of last 
year.
Speaking in the 
17th session of 
Representatives 
Board of Tehran 
Chamber of 
C o m m e r c e , 
Industries, Mines 
and Agriculture 
(TCCIMA) on Tue., 
Mehdi Sadeghi 
Niyaraki stated 
that Iran’s import 
of products 
witnessed a 2.8 
and 21 percent 
decline from 
March 21 to Oct. 
22 in terms of 
volume and value 
respectively.  
Turning to the 
imports and 
export situation, 
he added, “Imports 
decline both in 
terms of volume 
and value indicates 
that products with 
high-added value 
have less been 
imported into the 
country in this 
period.”He went 
on to say that 65 
million tons of 
products, valued at 
$18.2 billion, were 
exported from 
the country in the 
first seven months 
of the current 
year (from March 
21 to Oct. 22), 
showing a 17.6 
percent decline in 
terms of volume 
as compared to 
the last year’s 
c o r r e s p o n d i n g 
p e r i o d . I r a n ’ s 
export volume 
of products 
registered a 
1.7fold increase in 
the Iranian months 
of Mehr (from 
Sept. 21 to Oct. 22), 
showing that a part 
of exports declines, 
caused by the 
adverse effects of 
coronavirus global 
pandemic, will be 
compensated in 
coming months, 
Deputy Ministry of 
Industry, Mine and 
Trade stipulated.
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The ministry’s data 
indicate that 478,800 
passenger cars have 
been manufactured in 
the country during the 
seven-month period.
Iranian carmakers 

have also manufactured 46,797 
vans during the first seven 
months of the present year, 
which was 22.7 percent higher 
than the figure for the same 
time span of the past year.
According to the ministry’s 
data, 996 buses and minibusses 
have been also manufactured 
in the mentioned time span, 
indicating a nine percent drop, 
while 11,273 tractors have 

been manufactured, showing 
4.6 percent growth.
Three major Iranian 
carmakers, namely Iran 
Khodro Company (IKCO), 
SAIPA Group, and Pars Khodro, 
manufactured 863,263 
vehicles during the past Iranian 
calendar year (ended on March 
19).
During the previous year, 

IKCO manufactured 393,812 
vehicles, of which 35,953 were 
produced in the last month 
Esfand (February 20-March 
19).
Production by SAIPA stood 
at 363,379, of which 23,696 
vehicles were manufactured 
during the last month.
Pars Khodro manufactured 
106,072 cars during the past 

year. Production in Esfand 
reached 9,300 vehicles.
Iran has been following a 
program for supporting 
domestic manufacturing of 
auto parts since due to the 
U.S. sanctions the country’s 
automakers have been facing 
some problems in supplying 
their needed parts and 
equipment.

Official highlights Sistan 
and Baluchestan 's great 
capacities for producers
Sistan and Baluchestan Province in 
southeastern Iran has a high capacity for 
both export and production as it enjoys long 
borderlines and crossings with two neighboring 
countries. The strategic Chabahar Port is also 
located in south of the province.
Sistan and Baluchestan is heaven for producers, 
provincial deputy governor general in economic 
affairs Mandana Zangeneh said in a local 
meeting here on Tuesday.
As the official stated, various industrial 
complexes in the province offer great capacities 
to those who are interested in the development 
of the province by promoting exports to 
Afghanistan and Pakistan.
The move will promote national non-oil exports 
as well, she stressed.
Producers who are after the best way to facilitate 
the process of exports of their products can 
do it with the minimum cost in Sistan and 
Baluchestan, the official added.
Using Zahedan-Quetta railroad (from Sistan 
and Baluchestan to Pakistan), they can reduce 
expenses as it shortens distance from export 
destinations, she noted.
She went on to say that during the first six 
months of the Iranian calendar year (started 
on March 20, 2020), the worth of exports from 
Sistan-Baluchestan province to neighboring 
countries of Pakistan and Afghanistan touched 
401 and 376 million dollars respectively.
As she said, the number shows both provincial 
capabilities to export and neighbors' 
willingness to import.
Having joint borders with two neighboring 
countries of Afghanistan and Pakistan, 
Chabahar in Sistan-Baluchestan can be 
a route to join Indian Ocean and Africa to 
Commonwealth of Independent States (CIS), 
Iranian President Hassan Rouhani once said.
Also in September, Zangeneh said due to its 
great capacities, the province attracts giant 
commercial ships to dock at its ports which 
inject high volume of transit into the province's 
roads.
Sistan and Baluchestan Province is one of the 
regions and provinces with the highest soil and 
water borders. The historical background of 
this province in trade exchanges and being on 
the most significant trade route of the old world 
(Silk Road) as well as ethnic, cultural, and social 
relations of border residents with neighboring 
countries of this vast province has always put 
our country in an especial export position.
The special geographical location of Sistan and 
Baluchestan Province along with the existence 
of Shahid Beheshti and Shahid Kalantari ports in 
Chabahar as the only oceanic port in Iran which 
has made the export fields of this province more 
prominent.
The existence of markets and border crossings is 
another advantage of this province for exporting 
non-oil products.
Pakistan, Afghanistan, the Persian Gulf 
countries, and even Turkey are the most 
important hosts of Sistan and Baluchestan 
export products in the commercial arena.
Sistan and Baluchestan has a high capacity 
for progress, especially in the field of exports 
because of its neighborhood with Pakistan 
and Afghanistan, as well as the existence of 
Shahid Beheshti and Shahid Kalantari ports in 
Chabahar.

Manufacturing of passenger cars in Iran has increased 
20.4 percent during the first seven months of the 
current Iranian calendar year (March -20October 21), 
compared to the same period of time in the past year, 
according to the data released by Industry, Mining, and 
Trade Ministry.

Passenger cars manufacturing increases 
%20
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Production by 
SAIPA stood 
at 363,379, of 
which 23,696 
vehicles were 
manufactured 
during the last 
month.

The First Bilingual Economic Newspaper In Isfahan Province
www.esfahan-news.com

License Owner& Managing 
 director: Reza Mahzunieh

Editor-in-Chief: Marzie Rabiei
 Assistant Editor-in-Chief of English 

Section: Bahare Yousefi
Isfahan Office: Hoora Building, 

Shahid Mofateh Street, Ahmad Abad 
Square, Isfahan, Iran

Tel: 031- 32274500
Public Relations: 031-32274754

Organization of advertisement: 
031-32274517, 32274518, 32274512, 
32274505.  
Fax:031-32274507,32274511

Lithography and  printing:Golriz 
Isfahan subscribers Office: 

031-32274508
website: esfahan-news.com
SMS:30007232

economy
News

ISFAHAN
N E W S

SudokuNO 633              Solution: NO 632

ISFAHAN
NEWS

Oil market 
deficit next 
year; TASS 
reported
The extension of the OPEC+ 
production cut deal by three 
to six months will swing the 
oil market into a deficit next 
year, TASS reported, citing 
documents produced by the 
joint ministerial committee 
that monitors the deal.
According to the documents, 
the extended oil cartel is 
considering four possible 
scenarios for 2021. Two of 

these are based on following 
the initial arrangements, 
including a further relaxation 
of cuts from 7.7 million bpd to 
5.8 million bpd from January.
Under these two scenarios, 
the drawdown in global oil 
stockpiles will continue, but 
the total will remain well 
above the five-year average. 
In the milder pandemic effect 
scenario, oil inventories 
will be 125 million barrels 
higher in 2021 than the 
five-year average, and in 
the more severe pandemic 
effect scenario, these will be 
470 million higher than the 
five-year average. This will 

translate into an excess supply 
of 1.9 million bpd.
Yet under the tougher 
production restrictions 
scenarios, the drawdown 
will be more significant: if 
the cuts deal is extended by 
three months, until the end of 
March, global inventories will 
only end up being 73 million 
barrels higher than the five-
year average by the end of 
2021. If the cuts are extended 
until the end of June, the total 
supply will be just 21 million 
barrels higher than the five-
year average. These figures 
translate into a daily supply 
deficit of between 900,000 bpd 

and 1.4 million bpd.
OPEC+’s meeting from 
yesterday ended with overall 
support for extending the 
production cuts by three 
months, although some 
members have appeared 
willing to resort to even deeper 
cuts from January to restore 
balance on oil markets.
The ministerial committee is 
meeting again today to discuss 
the four scenarios as oil 
producers continue to struggle 
with persistently low oil 
prices despite the current cuts 
and despite recent positive 
updates from the coronavirus 
vaccine front.

Agro Exports Rise 
13% YOY to $3.1 
Billion
 A total of 4.5 million tons of 
agricultural products worth $3.1 
billion were exported from Iran 
during the first seven months of the 
current fiscal year.
The numbers indicate a 26% and 

13.86% growth in terms of tonnage 
and value respectively compared 
with the same period of last year, 
Exim News quoted Mehrdad 
Jamal Orounaqi, the deputy head 
of the Islamic Republic of Iran 
Customs Administration, as saying. 
Iran exported 7.1 million tons of 
agricultural and food products 
worth $5.82 billion in the last fiscal 
year that ended on March 19, 2020, 

to register a 2.34% rise in tonnage 
and an 8.93% decline in value 
compared to the year before, the 
Agriculture Ministry reported.In-
shell pistachio (fresh and dried) 
topped the list of exports in terms 
of value, as the country exported 
$724.2 million worth of the crop 
during the period.
Apple was the second major 
exported agricultural product in 

terms of value with $362.27 million 
followed by tomatoes with $259.21 
million, unshelled pistachios with 
$240.58 million and watermelon 
with $175.97 million.In term of 
tonnage, watermelons topped the 
list with 748,090 tons, followed by 
apples with 740,220 tons, tomatoes 
with 572,940 tons, potatoes with 
480,440 tons, and onions and 
Persian shallot with 394,990 tons.



"By pulling 
Washington out of 
the JCPOA, Trump 
solely failed to 
benefit from the 
deal. This was the 
mistake Trump 

and his associates made. If 
Biden seeks to return to the 
JCPOA, he will have to fulfil US 
commitments under the deal 
and lift the sanctions," Zarif 
said in an exclusive interview 
with Iran Daily Newspaper 
published on Wednesday.
Joe Biden was elected the 
46th President of the United 
States with 290 Electoral 
College votes against only 
214 Electoral College votes of 
Donald Trump, while Kamala 
Harris was elected as the first 
woman Vice President.
The full text of Zarif 's 
interview is as follows:
How do you assess 
the result of the US 
presidential election and 
the developments that have 
unfolded after the race?
The post-election 
developments as well as 
the anticipated tension in 
the country are still taking 
place and continuing. Unlike 
previous presidential 
elections in the US, this one 
is not suggestive of a smooth 
and peaceful transition of 
power. This characteristic 
has been and still is, part of 
Trump’s personality. He is 
ready to strain every nerve to 
stay in power.

On Tuesday, The New York 
Times published a report 
saying that Trump had even 
a plan to attack Iran to notch 
up victory in the election. All 
the measures and policies 
Trump adopted after his win 
in November 2016 election, 
had been designed in a way 
to guarantee his reelection.
Prior to his victory, during 
his stump speeches over the 

course of his presidential 
election campaign, Biden 
had promised to return 
to many international 
agreements and treaties 
Trump had abandoned 
during his term in office. 
What significant difference 
do you see between these two 
politicians?
We have to accept the reality 
that Trump’s defeat was 
not a consequence of his 
administration’s foreign 
policy. He failed to secure 
a reelection win due to the 
US internal issues, such as 
economic problems and the 
rapid coronavirus spread. 
This comes as Trump has a 
law-defying character and 
has abused his power on 
several occasions, which are 
two other reasons for his 
defeat.
Trump’s highly dangerous 
foreign policy did not play a 
significant role in his failure 
to secure enough votes for a 
second term, which can be an 
alarm to the entire world as 
the international community 
is required to realize that 
the American society has 
shown an inclination toward 
radicalism. The second 
point is that Trump’s foreign 
policy has been among 
the most unsuccessful 
ones in the history of the 
US. As a powerful state, US 
behaviour and bullying have 
forced other countries into 
acquiescing to its demands. 

Washington has adopted the 
same approach, particularly, 
over the past few years.
Naturally, during Biden’s 
term in office, the US and 
Europe would have a more 
rational relationship with 
each other. The US would 
adopt less unilateral 
approaches although it has 
never completely abandoned 
such policies. The extent of 
Biden’s success or failure 
on the international scene 
would depend on his efforts 
to adapt himself and the 
US with the transition of 
power in the world from 
the West to the East, a global 
development the unfolding 
of which has been expedited 
by the outbreak of the 
COVID-19 pandemic. Any 
attempt aimed at preventing 
such a power transition 
will be doomed to failure, a 
result achieved by Biden’s 
predecessors.
Prior to the announcement 
of the election result, Biden 
had pledged to return 
to the JCPOA. He has not 
conditioned this return on 
any specific move by Iran. 
How do you assess this 
pledge?
Allow me to mention a 
few points. First, Trump’s 
policy of withdrawal from 
the JCPOA and “maximum 
pressure” campaign against 
Iran resulted in a failure. 
This does not mean that we 
benefited from the policy. It 

implies that Trump failed to 
achieve the desired result. 
We faced great pressure 
as a consequence of such 
a strategy. Although we 
defeated the US, the domestic 
economy suffered losses 
under Trump’s sanctions. 
However, the reality is that 
the US policy ended in a 
failure and its continuation 
will be doomed to more 
failures.
Second, the US has two 
positions. It is a member 
of both the JCPOA and the 
United Nations. Although 
Trump pulled the US out 
of the JCPOA, he did not 
withdraw the country from 
the UN. Whether under 
Biden or Trump, the US 
must remain committed to 
Article 25 of the UN Charter, 
mandating the member 
states to accept and carry 
out the decisions of the UN 
Security Council. Thus, as a 
UN member and a permanent 
member of the UN Security 
Council, the US cannot say the 
Resolution 2231 — a July 20, 
2015 resolution endorsing 
the JCPOA on the peaceful 
nuclear program of Iran — is 
illegal. By pulling Washington 
out of the JCPOA, Trump 
solely failed to benefit from 
the deal. This was the mistake 
Trump and his associates 
made. If Biden seeks to return 
to the JCPOA, he will have to 
fulfil US commitments under 
the deal and lift the sanctions.

IIran confirms feeding UF6 gas 
into IR2m centrifuges
 Iran’s Permanent Ambassador to Vienna-based 
International Organizations confirmed feeding UF6 gas 
into the advanced IR-2m uranium-enriching centrifuges.
In a tweet on Wednesday, Kazem Gharibabadi wrote, "The 
Director-General of the International Atomic Energy 
Agency (IAEA) released a half-page report yesterday, 
announcing that on 14 November 2020, IAEA inspectors 
have verified that Iran began feeding UF6 into the cascade 
of 174 IR-2m centrifuges at the Fuel Enrichment Plant 
(FEP) in Natanz."Earlier, Reuters quoted the agency as 
saying that Iran has begun feeding UF6 into the advanced 
IR-2m uranium-enriching centrifuges installed at 
Natanz.“On 14 November 2020, the Agency verified 
that Iran began feeding UF6 into the recently installed 
cascade of 174 IR-2m centrifuges at the Fuel Enrichment 
Plant (FEP) in Natanz,” the International Atomic Energy 
Agency report to member states dated Tuesday said, 
Reuters reported.AEA said in an earlier report released 
Wednesday that Iran had installed the first cascade of 
advanced IR-2m centrifuges at the Natanz nuclear facility 
but had not yet fed uranium.
No Contact with New US Admin: 
Iranian Official
Iran is not in contact with the administration of US 
President-elect Joe Biden and has therefore no idea about 
its decisions, the chief of staff of the Iranian president said.
Speaking to reporters on the sidelines of a cabinet 
session on Wednesday, Mahmoud Vaezi said Iran has 
had no contact with the new US administration, which 
will take office in two months, and so Tehran has no 
idea what decisions the Americans are going to make.
However, he added, Biden and his vice president Kamala 
Harris have said the US would rejoin the 2015 nuclear 
deal to contribute to world peace.“But the JCPOA is a 
comprehensive agreement signed by all parties, and if 
they (Americans) do not return to their commitments, we 
won’t be able to honor our commitments either. So they 
(US) must first fulfill their commitments,” Vaezi noted.
Last week, the spokesperson for the Iranian government 
reminded the next US administration that the first thing 
it needs to do to correct Washington’s wrong policies is 
unconditional commitment to the 2015 nuclear deal, from 
which the current US president, Donald Trump, withdrew 
in 2018.
Iran, Russia hold talks on fight 
against terrorism
Islamic Republic of Iran and Russian Federation held 
talk on Tue. in the fight against terrorism and a series of 
relevant issues.Iranian Ambassador to Russian Federation 
Kazem Jalali and Russian Deputy Foreign Minister 
Oleg Vladimirovich Syromolotov discussed about the 
important issues including bilateral cooperation in 
the fight against terrorism and extremism as well as 
smuggling of narcotic drugs.Also, the two sides exchanged 
their views on the scientific aspects of cooperation 
between Iran and Russia in the international arena.The 
Islamic Republic of Iran and the Russian Federation have 
widespread cooperation in the fight against terrorism 
so that high-ranking officials of the two countries are 
consulting with each other regularly in this regard.

Zarif says Biden can lift sanctions if there is 
a will

 Stating that the lifting of sanctions and Iran's return to 
its commitments will not take time, Foreign Minister 
Zarif said that Biden can lift sanctions with three 
executive orders.
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 Situation in Iran to Improve 
without US Talks: President
Iranian President Hassan Rouhani expressed optimism about 
improving conditions in the country, dismissing the idea of 
negotiations with the US.
Addressing a cabinet session on Wednesday, Rouhani said his 
administration has the feeling that the situation in Iran will 
improve in future.
“When we say the situation will improve, some may think that we 
mean negotiations with the US. No, that’s not true,” the president 
added.
He noted that the new US administration is expected to respect 

the rules, saying the atmosphere of threat created by the 
rogue administration of Donald Trump would shift towards 
opportunities.
Highlighting Iran’s success in inflicting defeats on the US 
government in the political and legal arenas in the past three 
years, Rouhani said Washington’s economic plots to create 
famine in Iran and upset the country’s domestic security with 
the use of sanctions have also ended in failure.
The president also reiterated that the next US administration 
has no option but to return to law and surrender to the Iranian 
nation.
“Everybody, from (US) Democrats to Republicans, have realized 
the fact that the US’ maximum pressure on Iran has failed,” the 
president concluded.

Earlier this month, Rouhani 
said his administration has 
already made its economic 
decisions irrespective 
of the result of the US 
presidential election.
Iranian authorities 
say the new American 
administration must 
compensate the Islamic 
Republic for the losses that its 
predecessor has inflicted on the Iranian 
people before being allowed to rejoin the 2015 
nuclear deal.
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Afghanistan 
hails Iran’s 
sincere, amicable 
support
Acting Foreign 
Minister of Afghanistan 
appreciated sincere 
and friendly support of 
Islamic Republic of Iran 
to thgovernment and 
people of Afghanistan in 
various fields, especially 
Tehran's efforts to 
support the peace 
process.
Mohammad Ebrahim 
Taherianfard, the 
special representative 
of the Iranian foreign 
minister met and held 
talk with the Acting 
Foreign Minister 
of Afghanistan 
Mohammad Haneef 
Atmar in Kabul on Wed.
During the meeting, 
Taherianfard pointed 
to the support of the 
Islamic Republic of 
Iran for peace talks in 
Afghanistan and efforts 
of this country to create 
a regional and global 
consensus in support of 
this process and called 
the support of regional 
and world countries 
for the current peace 
talks ‘important and 
fundamental’.
Emphasizing the need 
to establish a regional 
consensus on the 
Afghan peace process, 
he termed supporting 
the peace process in 
various regional and 
international structures 
‘important’.
Acting Foreign 
Minister of Afghanistan 
Mohammad Haneef 
Atmar, for his part, 
appreciated the 
sincere and fraternal 
support of the Islamic 
Republic of Iran to 
the government and 
people of Afghanistan in 
various fields, especially 
Tehran's efforts to 
support the peace 
process in Afghanistan 
and strengthen regional 
and global consensus.
The two sides also 
expressed their views 
on the success of peace 
talks and Iran’s key role 
in this regard.
Strengthening bilateral 
cooperation especially 
holding of a joint 
economic commission 
between the two 
countries, signing 
of a comprehensive 
document on 
cooperation between 
the two countries and 
opening Khaf-Herat 
railway was of the 
other topics discussed 
between Taherianfard 
and Atmar.
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Iran to Saudi: Stop Blame Game, 
Cooperate with IAEA over Non-
Transparent Nuke Program
 Iran’s permanent representative to international organizations in 
Vienna condemned recent remarks by Saudi Minister of State Adel 
al-Jubeir, saying that Riyadh should stop its blame game and instead 
cooperate with the IAEA over its non-transparent nuclear program.
In two tweets posted late on Tuesday, Kazem Gharibabadi responded 
to recent anti-Iranian remarks by Saudi Arabia’s Minister of State for 
Foreign Affairs Adel al-Jubeir, who told the DPA news agency in a recent 
interview that the kingdom “reserves the right” to arm itself with nuclear 
weapons if Iran cannot be stopped from making one.
“Scapegoating and fearmongering are two common and classic methods 
used by demagogues!” Gharibabadi wrote.
“If you want to pursue a nuclear weapon program, or you are seeking 
for an excuse to justify your lack of cooperation with the IAEA or your 

outdated safeguard system, at least have the courage to admit it and 
pay the price for it, don’t blame your wrongdoings on others by lies,” he 
added, according to Press TV. Riyadh’s nuclear ambitions have become a 
source of heightened concern for the global community in recent years, 
especially after Saudi Crown Prince Mohammed bin Salman first hinted 
in 2018 that the kingdom may go for nukes.
During a trip to the US in mid-March 2018, the heir to the Saudi throne 
said if Iran develops a nuclear bomb, “we will follow suit as soon as 
possible.”
The kingdom has so far kept its nuclear activities secret, defying calls 
for it to implement the IAEA’s Comprehensive Safeguards Agreements, 
a system of inspection and verification of the peaceful uses of nuclear 
materials.
Reports about Saudi Arabia’s undeclared nuclear activities were 
confirmed earlier this year by satellite images, which showed a large 
compound in a suspicious location in the heart of the desert.
Citing Western officials, The Wall Street Journal reported in early August 
that Saudi Arabia, with Chinese help, has built a facility for extraction of 

yellowcake 
from uranium ore near the remote 

town of al-Ula.
The New York Times also said American intelligence agencies had 
spotted what appeared to be an undeclared nuclear site not too far from 
the town of al-Uyaynah, located 30 kilometers northwest of Riyadh, and 
its Solar Village.

News



Speaker: Reinforcing domestic power effective to 
change US approach
 Iranian Parliament Speaker Mohammad Baqer Qalibaf said on Wednesday that without 
reinforcing domestic power, the US will not change its approach.Qalibaf emphasized 
the importance of capital market, saying it is no comparable with other markets since we 
can save the country from being bank-oriented and compensate lack of foreign investment 
in Iran’s economy.He described the US as main enemy of Iran, saying as Supreme Leader of the 
Islamic Revolution had stressed the only way to fight enemy is by working.He noted that the capital market is clear 
and should not be subject to bureaucracy.Elsewhere in his remarks, Qalibaf referred to recent elections in the US 
and the new president’s approach toward Iran, saying the US approach toward Iran will not certainly change.
In order to change US approach, we should focus on bolstering domestic power. He did not elaborate.

 Co-Chairman of Iran-
Greece Parliamentary 
Friendship Group Ali Jeddi 
said in a meeting with 
the Greek Ambassador 
in Tehran Dimitri 
Alexandrakis that when the 
coronavirus has affected 
international community, 
the US medical and 
economic sanctions have 
put Iranians health at risk.
Jeddi complained that the 
international community 
has kept silent and made no 
direct and explicit reaction 
to the US horrific crimes 
against Iranians.He said 
that the the US terrorist 
attack to assassinate 
Lieutenant-General Qasem 
Soleimani and disrupting 
security in the Middle 
East are clear instances of 
violation of Iranian national 
sovereignty, the Charter 
of the United Nations and 
international law.
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The Trump campaign argued that observers 
were stationed too far away to actually see 
the process of counting votes, and a lower 
court initially agreed with them, ordering that 
they be allowed closer to the process. The US 
state Supreme Court, which had previously 
rejected other Republican arguments, vacated 
that lower court order on Tuesday, Politico 
reported.
“We conclude the Board did not act contrary 
to law in fashioning its regulations governing 
the positioning of candidate representatives 
during the precanvassing and canvassing 
process, as the Election Code does not 
specify minimum distance parameters for 
the location of such representatives,” the 
court wrote in its majority order. “Critically, 
we find the Board’s regulations as applied 
herein were reasonable in that they allowed 
candidate representatives to observe the 
Board conducting its activities as prescribed 
under the Election Code.”
The Trump campaign called the ruling 
“inexplicable” and signaled the legal battle 
wasn’t over.
"This ruling is contrary to the clear purpose of 
the law,” Jenna Ellis, a campaign senior legal 
adviser, said in a statement. “The lower court 
rightly recognized that the intent and purpose 
of the Pennsylvania law is to allow election 
watchers from both parties to actually see the 
ballots close enough to inspect them, and thus 
prevent partisan ballot counting in secret.“
“It's inexplicable that five justices on the 
Pennsylvania Supreme Court would conclude 
that watchers observing from distances up to 
100 feet away is reasonable,” Ellis added. “We 
are keeping all legal options open to fight for 
election integrity and the rule of law."
Word of the Pennsylvania Supreme Court 

decision came just as a federal judge in 
Williamsport, Pa., was suspending a key 
hearing on a separate Trump campaign 
election lawsuit because of a problem with 
phone lines set up to listen to the session. In 
that hearing, Trump’s personal lawyer Rudy 
Giuliani, who took the helm of the Trump 
legal team personally, argued that the state’s 
election tallies should be tossed entirely.
Giuliani reacted to the decision by saying it 
underscored why federal court intervention 
was needed.
“I think the (Pennsylvania) Supreme Court 
has created a new equal protection claim,” 
Giuliani said, in comments heard on a video 
feed to a nearby press room. “They essentially 
ruled presence is enough, you don’t have to 
see them. … While we’re sitting here a new 
equal protection claim emerged.”
Giuliani said that all 50 states have some 
provision for election observers and that 
the Pennsylvania court was disadvantaging 
the state’s voters by essentially gutting the 
requirement.
But a dissenting opinion in the state Supreme 
Court case rejected an argument that even 
if observers could not meaningfully watch 
the process, it didn’t mean ballots should be 
disqualified.
“Short of demonstrated fraud, the notion 
that presumptively valid ballots cast 
by the Pennsylvania electorate would be 
disregarded based on isolated procedural 
irregularities that have been redressed — 
thus disenfranchising potentially thousands 
of voters — is misguided,” Chief Justice 
Thomas G. Saylor wrote in his dissent, which 
was joined by one other justice.
Trump himself has used the fight over the 
observation process in Pennsylvania and 
elsewhere to falsely inflate a narrative of 
massive electoral fraud. “They wouldn’t let 
our Poll Watchers and Observers into the 
Counting Rooms,” he tweeted on Saturday. 
“We win on that alone!”
Instead, much of the legal effort from Trump 
and Republican allies has come up empty-
handed.

Trump has made debunked allegations that 
the election was "rigged" and has refused to 
concede defeat to US President-elect Joe Biden. 
His campaign has filed a flurry of lawsuits in 
battleground states, although election officials 
in both parties have said they see no evidence of 
serious irregularities.
Krebs' work in protecting the election from 
hackers and combating disinformation about 
the vote won praise from lawmakers of both 
parties as well as state and election officials 
around the country. But he drew the ire of 
Trump and his allies, who were irked over his 
refusal to support allegations of election 
meddling.
Reuters reported last week that Krebs had told 
associates he expected to be fired.
Trump said on Twitter that Krebs had assured 
people in a "highly inaccurate" statement that 
the election had been secure when there were 
"massive improprieties and fraud - including 
dead people voting, Poll Watchers not allowed 
into polling locations," and voting machine 
errors that flipped votes from Trump to Biden.
Dozens of election security experts on Monday 
released a letter saying claims of major hacks 
were unsubstantiated and absurd on their face.
Twitter slapped warning labels on Trump's 
posts, noting: "This claim about election fraud 
is disputed."
Krebs headed the Department of Homeland 
Security's Cybersecurity and Infrastructure 
Security Agency (CISA) from its inception two 
years ago.He angered the White House over a 
website run by CISA dubbed "Rumor Control," 
which debunks misinformation about the 
election, according to the three people familiar 
with the matter.A CISA spokesperson said the 
agency had no comment.
Krebs was not given notice of Trump's plan to 

fire him, according to a person familiar with 
the matter, and learned of the decision through 
Twitter.
Matthew Travis, Krebs' deputy and the number 
two at the agency, resigned on Tuesday night.
CISA Executive Director Brandon Wales is 
expected to take over for Krebs as the acting 
head of the agency on Wednesday, an agency 
official told Reuters on condition of anonymity.
Wales has served in multiple positions within 
the DHS under the Trump administration and 
is not seen as a partisan figure, said a former 
colleague.
The Reuters report last week prompted an 
outpouring of support from security experts 
across the country, who praised Krebs for his 
bipartisan work in the past two years.
White House displeasure with Krebs grew 
over the past year, according to two former 
officials, as Trump criticized the security of 
mail-in voting and Krebs' agency countered 
by saying it represented a secure way to vote. 
Mail-in balloting reached a record high this 
year because of concerns about the coronavirus 
pandemic.
On his own Twitter account, Krebs did not back 
down, writing: "Honored to serve. We did it 
right. Defend Today, Secure Tomorrow."
White House officials had previously 
complained about CISA content that pushed 
back against false claims about the election, 
including that Democrats were behind a mass 
election fraud scheme. CISA officials declined to 
delete accurate information.
Among other things, one associate of Krebs 
said the White House was angry about a post 
rejecting a conspiracy theory that falsely 
claimed an intelligence agency supercomputer 
and program, purportedly named Hammer 
and Scorecard, could have flipped votes 
nationally. No such system exists, according 
to Krebs, election security experts and former 
US officials.
A spokesman for President-elect Joe Biden 
said: "Chris Krebs should be commended for 
his service in protecting our elections, not fired 
for telling the truth."

Pennsylvania Supreme Court Rejects Complaints 
about Philadelphia Election Observations

Trump Fires Top US Election Cybersecurity 
Official Who Defended Vote
 US President Donald Trump on Tuesday fired top cybersecurity 
official Chris Krebs in a message on Twitter, accusing him without 
evidence of making a "highly inaccurate" statement affirming the 
Nov. 3 election was secure and rejecting claims of fraud.

The Pennsylvania Supreme Court ruled 2-5 on Tuesday that 
observers’ rights to watch ballot counting was sufficient in 
Philadelphia, rejecting a claim from US President Donald 
Trump’s campaign that poll observers didn’t get “meaningful 
access.”
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یارانه۱۰۰هزارتومانیکروناشاملچهکسانیمیشود؟
همزمان با آغاز محدودیت های جدید کرونایی از اول آذر ماه، قرار است بسته کمک معیشتی جدیدی به یک 

سوم جامعه اعطا شود.
 از اول آذر ماه مبازره با ویروس کرونا وارد فاز جدیدی می  شود. بر این اساس محدودیت های سخت گیرانه تری 

برای ترددهای بین استانی و داخل شهری و همچنین فعالیت های کسب وکارهای مختلف تعیین شده است.
تعطیلی شهرهایی که در وضعیت قرمز شیوع ویروس کرونا قرار دارند موجب نگرانی بسیاری از افراد شده است 

چرا که نگران تامین معیشت خود در این دوره هستند. تعطیلی و کسادی بازار در روزهای پیش رو سبب شده است 
تا دولت بسته کمک معیشتی را برای برخی از افراد در نظر بگیرد.

حسن روحانی رئیس جمهور در جلسه هیئت دولت گفت: همزمان با اجرای تعطیلات از اول آبان ماه، فشار اقتصادی به مردم زیاد 
می شود، در این بین افرادی که حقوق ثابت نمی گیرند دچار مشکل می شوند. بر این اساس به یک سوم جامعه برای چهار ماه یک بسته 

کمک معیشتی اعطا خواهد شد.
به گفته رئیس جمهور بسته کمک معیشتی دولت به یک سوم جامعه اعطا می شود. همچنین افرادی که مشمول این کمک خواهند شد در ماه آذر، 

دی، بهمن و اسفند ماهانه به ازای هر نفر، ۱۰۰ هزار تومان دریافت خواهند کرد.

فروشاجباریکالاهمراهباروغننباتیغیرقانونیاست
انجمن صنایع روغن نباتی اعلام کرد: با فروش اجباری کالا  همراه با روغن نباتی مخالف هستیم و آن را خلاف 

قانون می دانیم.
محمد قاجاریه، بازرس انجمن صنفی صنایع روغن نباتی ایران با اشاره به اینکه فروش اجباری کالا همراه با 
روغن نباتی خلاف قانون است، اظهار کرد: طی هفته های اخیر و پس از بروز التهاب در بازار روغن نباتی برخی 

شرکت های پخش و توزیع کنندگان مواد غذایی در اقدامی فرصت طلبانه فروش روغن نباتی به مراکز عرضه و 
مصرف کنندگان را منوط به خرید برخی محصولات نظیر رب، تن ماهی، کیک و غیره کرده اند.

او افزود: کارخانه های روغن نباتی هیچ نقشی در فروش اجباری سایر کالا ها همراه با روغن نباتی ندارند و قیمت گذاری 
و فروش روغن نباتی توسط کارخانه های منطبق با قانون و ضوابط سازمان حمایت مصرف کنندگان و تولیدکنندگان است.

قاجاریه ادامه داد: انجمن روغن نباتی از کارخانه های تولیدی روغن نباتی خواسته است که با فروش اجباری کالا ها همراه با روغن نباتی توسط عوامل 
توزیعی به شدت مقابله کنند و بسیاری از کارخانه ها به صورت مکتوب و رسمی با این موضوع برخورد کرده اند.

بازرس انجمن صنفی صنایع روغن نباتی در پایان تصریح کرد: نظارت بر توزیع و فروش مواد غذایی با سازمان حمایت، سازمان تعزیرات حکومتی، اتاق 
اصناف و سایر دستگاه های نظارتی است و آن ها باید برای حل این مشکل ورود کرده و با متخلفان برخورد کنند.

مهر
گـــفت و گو
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با توجه به رشد 
نرخ بودجه کشور و 
کاهش فروش نفت، 

دولت برای سرشکن 
کردن هزینه ها، 

مالیات را افزایش 
داد، این مالیات از 

چه محلی قرار است 
پرداخت شود؟ در 
این دو هفته کدام 

نهاد قرار است هزینه 
واحدهای صنفی را 

پرداخت کند؟
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بدون قرمز شدن فرم »ج« 
پرداخت می شود

وام ۱00 میلیونی 
مسکن ملی به 

پروژه های نیمه تمام
معاون وزیر راه و شهرسازی گفت: در 
کلانشــهرها این فرصت را با اولویت 
پروژه های نیمه تمام برای سازندگان 
ایجاد کردیم تا بدون قرمز شدن فرم 
»ج« بتواننــد در قالب طــرح اقدام 
ملی مسکن تسهیلات ۱۰۰ میلیون 
تومانی بــه ازای هر واحــود دریافت 
کننــد. محمود محمــودزاده اظهار 
کرد:  برای تکمیل پروژه های بخش 
خصوصی در تهران، کلانشــهرها و 
ســایر شــهرهایی که از متقاضیان 
برای طرح اقدام ملی مسکن ثبت نام 
نشده تسهیلات خودمالکی به مبلغ 
۱۰۰ میلیون تومان برای هر واحد با 
اولویت پروژه های نیمه تمام پرداخت 
می کنیم. البته این بدان معنی نیست 
که وام به پروژه هــای صفر پرداخت 
نمی شود بلکه اولویت با پروژه های 

نیمه تمام است.
وی افزود: متقاضیان مــی توانند از 
هفته آینده با مراجعه به سایت طرح 
 tem.mrud.ir اقدام ملی به نشانی
اطلاعات خود را درج و ثبت نام کنند.

محمودزاده تصریح کرد: کسانی که 
این وام را دریافت می کنند فرم »ج« 
آنها قرمز نمی شود. تمامی سازندگان 
بخش خصوصی، تعاونــی ها و افراد 
حقیقی که پروژه هــای در حال اجرا 
دارند می توانند بــرای دریافت این 
تسهیلات اقدام کنند. با توجه به اینکه 
در کلانشهرها پروژه اقدام ملی در نظر 
گرفته نشده این فرصت را در اختیار 
بخش خصوصی قرار دادیم تا بتوانند 
پروژه های خود را به حرکت درآورند.

معاون وزیر راه و شهرسازی در پاسخ 
به این ســوال که ســقف تسهیلات 
مســکن ملی افزایش پیدا می کند 
یــا خیر، گفــت: تقاضــای افزایش 
رقم تســهیلات طرح اقدام ملی در 
شورای عالی مسکن مطرح شده و به 
بانک مرکزی ارایه شــده که بررسی 
و اعلام نتیجه کنــد ولی فعلا در حد 
پیشنهاد است. وزارت راه و شهرسازی 
توجیحاتی مبنی بر لــزوم افزایش 
تسهیلات داشت که به تایید شورای 
عالی مسکن رسید اما تحقق آن منوط 

به تایید بانک مرکزی است.
شــهریوماه ۱۳۹۸ طرح اقدام ملی 
مسکن با حضور رییس جمهور کلنگ 
زنی شــد. اولین واحدها از این پروژه 
۴۰۰ هزار واحدی به تعداد ۱۱ هزار و 
۵۶۰ واحد در روز یکم آبان ماه ۱۳۹۹ 

به دستور رئیس جمهور افتتاح شد. 

ایسنا
خـــبـــر

ISFAHAN
N E W S

جلال الدین محمدشکریه 
در مــورد تعطیلــی دو 
هفته ای اصناف ناشــی از 
تشدید شیوع کرونا اظهار 
داشــت: دیروز بیانیه ای 
که در مجلس قرائت شد 
خواسته اصناف است زیرا 
قول هایی که به ما داده شده بود عملیاتی 
نشد؛ به عنوان مثال قرار بر »معافیت از 
پرداخت حق بیمه سهم کارفرما تا میزان 
۵ نفر کارگر« بود اما اتفاقی در این حوزه 
نیفتاد. همچنین تسهیلاتی که با سود 
۱۲ و ۱۶ درصد پرداخت کردند به هیچ 
وجه گره از کار صنوف باز نکرد و ما این 
موضوع را در میزان اســتقبال صنوف از 
این وام دیدیم. ۱۷ درصد از صنوف در این 
طرح ثبت نام کردند و فقط ۶ درصد این 

تسهیلات را گرفتند.
نایب رئیس اتاق اصناف ایران افزود: این 
شکل از تسهیلات منجر به تولید نمی شود 
و مشکلات را حل نمی کند؛ اصناف حقوق 
بگیر نیستند بلکه خود حقوق می پردازند، 
وقتی بی حســاب و کتــاب و بی برنامه 
اصناف را تعطیل کنند چه کسی حقوق 

کارگران را می پردازد؟ آیا درست است 
کارگرانی که در واحدهای صنفی کار را 
یاد گرفته اند و مشغول فعالیت هستند 
به خاطر بی پولی و بی درآمدی صاحب 

کار اخراج شوند؟
وی ادامه داد: از ســویی دیگر با توجه به 
رشد نرخ بودجه کشور و کاهش فروش 
نفت، دولت برای سرشکن کردن هزینه ها، 
مالیات را افزایش داد، این مالیات از چه 
محلی قرار است پرداخت شود؟ در این 
دو هفته کــدام نهاد قرار اســت هزینه 

واحدهای صنفی را پرداخت کند؟

   دولت چــرا الان به فکر تدوین 
بسته پیشنهادی افتاده است؟

شکریه با بیان اینکه از ابتدای شیوع کرونا 
تاکنون بســته ای حمایتی برای اصناف 
تدوین نشده است، گفت: دولت می خواهد 
یک بسته پیشــنهادی ارائه دهد آن هم 
در زمانی که صنوف قرار اســت تعطیل 
شوند. اگر دولت واقعاً به دنبال حمایت 
بود باید از قبل این بســته را طراحی و 
صنوف را شناســایی و با ارائه جدولی، 
جایگاه و وضعیت صنوف را مشــخص 
می کرد و ســپس اعلام کرد که صنوف 
یک ماه تعطیل باشند. اما دولت حالا به 
فکر تدوین بســته افتاده است که قطعاً 
هیچ نتیجه ای نخواهد داشت و حتی این 
دو هفته هم می گــذرد و هیچ برنامه ای 

عملیاتی نمی شود.

وی افزود: واحدهای صنفی با واحدهای 
صنعتی فرق می کننــد؛ صنوف بدون 
تسهیلات و با سرمایه خود، ملکیت، خرید 
سرقفلی، ســرمایه در گردش، سرمایه 
ثابت، سرمایه منقول و غیرمنقول خود 
وارد این کار می شــوند و دولت ها هیچ 
پولی به این بخــش نمی پردازند و تمام 
هزینه ها از جیب خــود اصناف تأمین 
می شود، پس چگونه اســت که باید دو 
 هفته بدون هیچ برنامه حمایتی تعطیل

 شوند؟
نایب رئیــس اتاق اصناف ایــران اظهار 
داشــت: نکته جالب این اســت که در 
ســتاد ملی کرونا هیچ نماینــده ای از 
اصناف حضور ندارد؛ اگر قرار اســت این 
بخش تعطیل شود حتماً باید نظر بخش 
خصوصــی و اصناف را بپرســند. اعلام 
می کنند که کارخانه ها تعطیل نباشند 
اما واحدهای تولیــدی صنفی تعطیل 
شــوند، چطور این مساله ممکن است؟ 
در همه کشورها دولت ها به دنبال تقویت 
بنگاه های کوچک هستند اما در کشور ما 

این موضوع برعکس است.

   چک های زیادی برگشت خواهد 
خورد

شکریه با بیان اینکه تعطیلی دو هفته ای 
واحدهــای صنفــی مشــکلات بانکی 
متعددی برای صنوف ایجاد خواهد کرد، 
گفت: اگر قرار بر تعطیلی اصناف است باید 

فکری برای نظام بانکی شود زیرا چکاوک 
نظام بانکی، سامانه ای آنلاین است و قطعاً 
در این دو هفته چک های زیادی برگشت 
خواهد خورد. نمی شود که واحد صنفی 
تعطیل باشد و کاسب درآمد نداشته باشد 
اما چک هایی که از قبــل داده، د رموعد 
مقرر نقد شــود. وقتــی اصناف تعطیل 
هستند، بانک ها هم باید تعطیل باشند 
وگرنه اصناف از کجا درامد کسب کنند 
که بتوانند چک هایشان را پاس کنند؟ 
ما از طرق مختلف خواسته های خود را 

به گوش متولیان رسانده ایم اما هنوز هیچ 
اتفاقی نیفتاده است.

وی یادآور شــد: بســیاری از صنوف ما 
روزمزد هستند و اگر یک روز کار نکنند 
از نظر مالی بسیار به مشکل می خورند؛ اما 
دولت بدون هدف گذاری در مورد تعطیلی 

صنوف تصمیم گرفته است.
وی افزود: وقتی اصناف را از ســاعت ۱۸ 
به بعد تعطیل کردند، واحدهای صنفی 
به مشــکل خوردند حالا که قرار است 
بی حساب و کتاب دو هفته شوند، دیگر 

ببینید چه اتفاقی می افتد.
نایب رئیس اتاق اصنــاف ایران تصریح 
کرد: از طرف دیگر هیچ فهرست دقیقی 
در مورد تعطیل صنــوف ارائه نکرده اند. 
به جای این مدل تعطیــلات باید اجازه 
می دادند یک پنجم کارکنان در صنوف 
حضور داشته باشــند تا مشکلی پیش 
نیاید در ساده ترین شــکل می توان به 
فروشگاه های مواد خوراکی اشاره کرد، این 
واحدها از کجا می خواهند پلاستیک های 

مورد نیاز خود را تهیه کنند؟

نائب رئیس اتاق اصناف از  بی حساب وکتاب بودن تعطیلی۲هفته ای اصناف گفت؛ 

چکهایزیادیبرگشتمیخورد
نائب رئیس اتاق اصناف ایران گفت: اگر قرار بر تعطیلی 
اصناف اســت باید فکری برای نظام بانکی شود زیرا 
چکاوک سامانه آنلاین بانکی است و قطعا در این دو هفته 

چک های زیادی از اصناف برگشت خواهد خورد.

بازار

قیمت مصوب محصولات لبنی افزایش یافت
سخنگوی انجمن لبنی ایران از افزایش نرخ مصوب برخی از فراورده های لبنی خبر داد. سخنگوی انجمن لبنی ایران در 
گفتگو با خبرنگار مهر از افزایش قیمت مصوب برخی از محصولات لبنی خبر داد. محمدرضا بنی طبا با اشاره به نشست 
نمایندگان تشکل های صنایع لبنی با مسئولان ستاد تنظیم بازار کشور گفت: امروز در جلسه ای که با حضور نمایندگان 
تشکل های لبنی، ســازمان مربوطه برگزار و قیمت های جدید برخی از محصولات لبنی شامل قیمت مصوب تعیین و 
تصویب شد. این فعال بخش خصوصی افزود: در این جلسه دو تشکل صنفی لبنی )اتحادیه تعاونی فرآورده های لبنی کشور 
و انجمن صنفی صنایع لبنی ایران(، دو تشکل دامپروری، معاونت امور دام وزارت جهاد کشاورزی، معاونت بازرگانی وزارت 
جهاد کشاورزی، نماینده سازمان بازرسی کل کشور، نماینده سازمان حمایت از مصرف کننده و تولیدکننده و سازمان 
تعزیرات حکومتی حضور داشتند و قیمت های جدید به شرح ذیل تعیین شد: قیمت ماست دو و نیم کیلو دبه پرچرب 
۲۴,۰۰۰ تومان، دبه کم چرب ۲۱,۰۰۰ تومان، شیر نایلون ۵,۴۰۰ تومان و پنیر ۴۰۰ گرمی کاپ ۱۴,۵۰۰ تومان. بنی 
طبا گفت: همچنین قیمت شیر بطری کم چرب ۷,۱۰۰ تومان، نیم چرب ۷,۵۰۰ تومان، ۳ درصد چربی ۸,۵۰۰ تومان، 
 شیر کامل ۸,۶۰۰ تومان، قیمت شیر خام درب دامداری ۴,۱۵۰ تومان و قیمت کره حیوانی ۱۰۰ گرمی ۱۰ هزار تومان

 تعیین شد.

ثبات قیمت گوشت گوسفندی در بازار
رئیس اتحادیه گوشت گوسفندی با بیان اینکه قیمت این نوع گوشت به ثبات رسیده است،گفت: قیمت هر کیلوگرم شقه 

بدون دنبه برای مصرف کننده ۱۱۵ تا ۱۲۰ هزار تومان است.
علی اصغر ملکی در گفتگو با خبرنگار مهر با بیان اینکه تغییری در قیمت گوشت گوسفندی اتفاق نیفتاده است، گفت: در 
حال حاضر بازار پررونقی هم نداریم و بخاطر تعطیلی پیش رو مردم بلاتکلیف هستند و این امر روی بازار هم تأثیرگذار است.

وی اضافه کرد: به همین دلیل سربرج هم اتفاق خاصی در بازار رخ نمی دهد و احتمال دارد در صورت بارندگی و ایجاد اختلال 
در حمل و نقل قیمت کاهش بسیار ناچیزی داشته باشد که آن هم موقتی خواهد بود.

ملکی قیمت هر کیلوگرم شقه بدون دنبه را برای مصرف کنندگان بین ۱۱۵ تا ۱۲۰ هزار تومان اعلام کرد.

وام های ۶ میلیون تومانی رانندگان چه زمانی پرداخت خواهد شد؟
معاون حمل و نقل و

خـــبــــر تولید داخلی

باشگاه خبرنگاران
گـــزارش

مواد اولیه ساخت در و پنجره در دست 
دلال ها!

قفل دلالی بر در های تولید
مدتهاست که صنعت 
ساخت در و پنجره با 
معضلی با نام توزیع 
ناعادلانه مواد اولیه پروفیل pvc مواجه 

شده است.

چند ســال قبل بود که پای محصولی جدید به 
 upvc مصالح ساختمانی اضافه شد. پنجره های
با مزیت های رقابتی مهمی مثل عایق بودن، قیمت 
مناسب، دوام بالا و مواردی از این قبیل پا به عرصه 
ساخت و ساز ساختمان گذاشتند و روند رو به رشد 

مناسبی را در پیش گرفتند.
مواد اولیه داخلی و ظرفیت مناســب برای تولید 
باعث شد تا واحدهای تولیدی میزان تولیدات خود 
را گسترش داده و بازارهای داخلی را به طور کامل 
در دست بگیرند. تولید پروفیل ایرانی با سرعت 
مناسبی در حال پیشروی بود و تولیدکنندگان 
ایرانی قدم در بازارهای جهانی هم گذاشتند اما 

ماجرا به خوبی پیش نرفت.
ضعف توزیع پروفیل تولید را نیمه جان کرد

اشکال در شــبکه توزیع مواد اولیه ذره ذره جان 
تولیدکنندگان پروفیل upvc را در کشور گرفت. 
ظرفیت های عظیم تولید این محصول که بنا بود 
تمام بازارهای منظقه را در بر بگیرند، امروز برای 
مدت هاست که خاموش شده و کارگرانی که در 
این واحدهای مشغول فعالیت بودند شغل خود 

را از دست داده  اند.
ســری به بازار خرید و فروش در و پنجره زدیم؛ 
بازاری که امروز از دست شــرکت های خارجی 
بیرون رفته و تولید کنندگان داخلی در آن یکه 
تازی می کنند اما استفاده از محصولات داخلی 

چندان بدون دردسر هم نیست. پروفیل های 
داخلی با نوسان قیمتی و پر دردسر تبدیل به در و 

پنجره می شود.

  کمبود مواد اولیه چند خط تولید پروفیل 
upvc را تعطیل کرد

آرمین نظری تولید کننــده پروفیل upvc در 
گفت وگو با خبرنگار صنعت، تجارت و کشاورزی 
گروه اقتصادی باشگاه خبرنگاران جوان، درباره 
دلالی مواد اولیه این محصول بیان کرد: ما ۱۱ خط 
تولید داریم که اغلب حــدود ۷ خط از بین آن ها 
فعال است؛ ۴ خط تولید ما بیش از ۸ ماه است که 
روشن نشده و دلیل آن کمبود مواد اولیه است. بر 
اساس پروانه بهره برداری که برای ما صادر شده 
۱۰ هزار و ۷۰۰ تن محصول می توانیم تولید کنیم 
و حدود ۹۰۰ تن سهمیه ما خواهد بود، اما در حال 
حاضر سامانه بهین یاب و سازمان بورس حدود 

۲۰۸ تن مواد اولیه ارایه می کند.
او ادامه داد: برای احداث این کارخانه بالای ۱۰۰ 
میلیارد تومان است. در حال حاضر حدود ۸۰ نفر 
اینجا مشغول به کار هستند در حالی که سال قبل 
بیش از ۱۵۰ نفر در این واحد تولیدی شاغل بودند. 
مواد اولیه ما به میزان کافی تامین نمی شــد و ما 
ناچار به تعدیل نیرو شدیم. اگر مواد اولیه به میزان 
مورد نیاز کشور تامین شود ما دوباره این ۷۰ کارگر 

را به خطوط بازمی گردانیم.
نظری تصریح کرد: در شرایط فعلی تولید کنندگان 
پروفیل دو راه بیشتر ندارند یا باید خطوط تولید 
خود را خاموش کنند که کارگران بیکار می شوند 
یا مواد اولیه را از بازار آزاد تهیه کنیم. مســئولان 
قبول ندارند که pvc بازار آزاد دارد، اما وجود دارد 
و قیمت آن بسیار بیشتر از بازار آزاد است. چرا نباید 
تولید کننده به میزان نیازش pvc تهیه کند، اما 
دلال ها به هر طریقی این ماده را به دست بیاورند و 
در انبار های آن ها تا سقف pvc چیده شده است. 

شدیدترین سختگیری ها را برای تولیدی ها دارند 
و هر ماه انبار ها را بازرســی می کنند پس چطور 
دلال ها برای مدت های طولانی مــواد اولیه انبار 

می کنند.

  مشکل اصلی توزیع ناعادلانه pvc است
ایــن تولیــد کننــده پروفیــل upvc گفت: 
تولید ما مختل شــده در حالی کــه بزرگ ترین 
پتروشیمی های خاورمیانه را داریم. مواد اولیه ای 
که در داخل کشور تولید شده به زحمت به دست 
تولید کننده می رسد. حدود ۷۵ درصد محصول 
تمام شــده ما از پودر pvc اســت و به صورت 
چشمگیری روی قیمت تمام شده پروفیل تاثیر 
گذار اســت. قیمت pvc در بــازار آزاد اختلاف 
بیش از ۴ هزار تومان در هر کیلو دارد و این حاشیه 
سود بسیار مناسب برای دلال ها است. قیمتی که 
اعلام می شود بر اساس سهمیه ای است که به ما 
اختصاص می دهد، اما مواد اولیه را باید به نرخ بازار 
آزاد تهیه کنیم. مشکل کمبود مواد اولیه نیست 

بلکه شبکه توزیع آن اشکال دارد.
دخالت های غلط وزارت صمت در تعیین میزان 
ســهمیه های واحدهای تولیدی بازار ثانویه ای 
ایجاد کرده حضور آن را باور ندارند. اگر چه معمولا 
مسئولان وزارت صمت از عملکرد سامانه بهین یاب 
و سایر ســامانه های خود دفاع می کنند اما انگار 
دردسرهای این ســامانه بیش از مشکلات آن ها 
بود؛ انگار تولید کننده ها بیش از دلالها با مشکلات 
سامانه ها دست و پنجه نرم می کنند. مواد اولیه به 
تولید کنندگان این محصولات نمی رسد اما در بازار 
آزاد به هر میزان که نیاز داشته باشید موجود است.

بازار آزادی که مســئولان سازمان حمایت ماه ها 
قبل وعده کنتــرل آن را بــه مــا داده بودند اما 
کماکان پرقدرت تر از گذشته پابرجاست. حدود 
۳ ماه قبل محمد حســین مولاخــواه مدیرکل 
نظــارت برکالاهای غیرفلزی ســازمان حمایت 
مصرف کنندگان و تولیدکنندگان اظهار کرد: به 
دنبال التهابات چند ماه گذشــته در بازار pvc و 
رقابت بالای محصولات مذکــور دربورس کالا و 
گزارشات واصله متاسفانه مشاهده شده، فعالیت 
واسطه گران و دلالان محصولات پتروشیمی به 
خصوص کالای pvc در فضای مجازی گسترش 
یافته و مواد اولیه که بعضــا از جمله محصولات 
دارای کمبود و پر تقاضا دربورس است برای خرید 
و فروش در سایتها و شبکه های اجتماعی آگهی و 

عرضه می شود.
او ادامه داد: تعداد دیگری از این سایت ها با عناوینی 
همچون »جهت اطلاع« قیمت های منتسب به 
بازار آزاد را که اختلاف فاحشی با قیمت های بورس 

داشته را به صورت روزانه بروز رسانی کرده است.
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حمایت از استارت آپ ها در زمینه ساخت و پرتاب ماهواره!
منوچهر منطقی، دبیر ستاد توسعه فناوری های حوزه فضایی، حمل و نقل پیشرفته معاونت علمی و فناوری 
ریاست جمهوری، از ورود بخش خصوصی در زمینه  ساخت ماهواره، پرتاب و ایجاد ایستگاه های زمینی خبر 
داد. منطقی گفت: برنامه حمایت از بخش خصوصی به جهت ورود به حوزه فضایی، از ابتدای سال در دستور 
کار ما قرار گرفت. ما با تشکیل مجموعه ای از شرکت های بخش خصوصی، از شرکت هایی که در حوزه ساخت 

ماهواره، پرتابگر و ایستگاه زمینی فعال هستند، حمایت می کنیم. وی با اشاره به حمایت از شرکت های دانش 
بنیان و استارت آپ های فعال در حوزه فضایی گفت: بخش خصوصی با قدرت به مسئله ارسال ماهواره وارد شده 

و به مرور زمان، پروژه های متعددی به آن ها سپرده می شود. همچنین استارت آپ هایی در بخش ساخت ماهواره و 
ایستگاه فضایی و همچنین ارسال و تحویل اطلاعات از ماهواره فعال هستند که به زودی همکاری ما با این استارت آپ ها آغاز خواهد 

شد. با همکاری بخش دولتی و نظامی، توسعه استارت آپ هایی که در زمینه ساخت پرتابگر فعال هستند، صورت خواهد گرفت. دبیر ستاد توسعه 
فناوری های حوزه فضایی، حمل و نقل پیشرفته معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری تاکید کرد: ما برای توسعه فعالیت های فضایی از توان 
تمام کشور بهره خواهیم برد، از ابتدای سال طرح حمایت از شرکت های خصوصی و استارت آپ های فعال در این حوزه در دستور کار قرار گرفته 

و با فراهم سازی زیرساخت ها، شرکت های زیادی برای ساخت ماهواره های کوچک تشکیل و وارد کار شدند.

بیش از نیمی از افرادی که شغل 
خود را ترک می کنند این کار را 

به خاطر روابط خود با رئیسشان 
انجام می دهند. شرکت های 

هوشمند اطمینان حاصل 
می کنند که مدیرانشان می دانند 

که چطور بین حرفه ای بودن و 
انسان بودن تعادل ایجاد کنند

،،
trepreneur :منبع

یادداشـــت
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مدیران تمایل دارند در مورد 
مســائل گردش مالی خود 
به هر موجود زنــده زیر نور 
خورشید شــکایت کنند، 
درحالی که اصل این مسئله 
را نادیده می گیرند که: مردم 
کار را تــرک نمی کننــد؛ 

مدیران را ترک می کنند.
موضــوع ناراحت کننده این اســت که 
به راحتی می تــوان جلوی ترک شــغل 
کارکنان خــوب را گرفت. تمام آنچه لازم 
اســت، یک دیدگاه جدید و کمی تلاش 

بیشتر از سوی مدیر است.
سازمان ها اهمیت کارکنان باانگیزه و متعهد 
را می دانند، اما اکثراً در داشــتن مدیران 
قابل اعتماد برای اجرای این مسئله شکست 
می خورند. وقتی آن ها شکست می خورند، 

رده های پایین تر آن ها آسیب می بینند.
تحقیقات دانشگاه کالیفرنیا نشان می دهد 
که کارکنان باانگیــزه ۳۱ درصد مولدتر 
هستند، ۳۷ درصد فروش بالاتری دارند 
و سه برابر خلاق تر از کارکنان بدون انگیزه 
هستند. بر اساس مطالعه شورای رهبری 
شرکتی بر روی ۵۰۰۰ نفر از کارکنان خود، 
کارکنان باانگیزه همچنین ۸۷ درصد کمتر 
از دیگران نسبت به ترک شغل خود تمایل 
نشان می دهند. تحقیقات Gallup نشان 
می دهد که ۷۰ درصد انگیــزه کارکنان 

تحت تأثیر مدیران آن ها است.
ایــران مدیر در ایــن مقاله بــه برخی از 
اشتباهات مرگباری که مدیران مرتکب 
می شــوند و کارمندان خــوب را فراری 

می دهند، اشاره می کند.

  ۱( به کارگیری بیش ازحد کارکنان 
یکی از دلایل ترک شغل است

هیچ چیــزی به انــدازه بــه کار گرفتن 
بیش ازحــد کارکنــان، آن هــا را فراری 
نمی دهد. این که بهترین افراد خود را سخت 

به کار بگیرید بسیار وسوسه انگیز است؛ که 
مدیران اغلب در همین دام می افتند. زیاد 
کار کردن کارمندان خــوب گیج کننده 
است؛ این باعث می شــود آن ها احساس 
کنند که دارند برای عملکرد عالی مجازات 
می شــوند. زیاد کار کردن کارکنان باعث 
بهره وری معکوس آن ها می شود. تحقیقات 
جدید دانشگاه استنفورد نشان می دهد که 
زمانی که هفته کاری بیش از ۵۰ ساعت 
شود، بهره وری در ساعت به شدت کاهش 
می یابد و پس از ۵۵ ساعت، بهره وری شما 
به صفر می رســد به طوری که نمی توانید 

هیچ کاری انجام دهید.
اگر باید مقدار کار کارکنان بااستعداد خود 
را افزایش دهید، بهتر است موقعیت آن ها را 
هم بهبود بخشید. کارکنان بااستعداد حجم 
کاری بزرگ تری خواهند داشــت، اما اگر 
درروند کاری خود درجا بزنند، در شرکت 
نخواهند ماند. افزایش حقوق، ترفیع و تغییر 
عنوان شغلی، همگی روش های موردقبول 
برای افزایش حجم کاری هستند. اگر تنها 
به این دلیل که افراد بااســتعداد هستند 
حجم کاری آن هــا را افزایــش دهید و 
هیچ یک از مزایای آن ها را تغییر ندهید، 
آن ها به دنبال کار دیگری خواهند گشت 
که آنچه سزاوار آن هستند را به آن ها بدهد.

  ۲( مدیــران مشــارکت را درک 
نمی کننــد و به کار خــوب پاداش 

نمی دهند
دست کم گرفتن قدرت یک فرد مناسب 
بسیار آسان اســت، به ویژه وقتی که افراد 
با عملکرد بالا به طور ذاتــی انگیزه دارند. 
هرکس تجلیل را دوست دارد، چه بسا که 
آن فرد کسی باشد که سخت کار می کند 
و انگیزه دارد. مدیران باید برای یافتن آنچه 
به کارمندانشان احساس خوبی می دهند، 
تلاش کنند )برای برخی افراد احســاس 
خوب شامل افزایش حقوق و برای برخی 
دیگر معروف شــدن است( و سپس برای 
انجام کارهای خوبشــان به آن ها پاداش 
دهند. اگر این کار را به خوبی انجام دهید، 
باعث افزایــش عملکــرد کارمندانتان 

می شوید.

  ۳( مدیران نمی توانند مهارت های 
افراد را توسعه دهند

وقتــی از مدیــران در موردتوجه شــان 
به کارمندانشــان سؤال می شــود، آن ها 
سعی می کنند با استفاده از کلماتی مانند 
»اعتماد«، »اســتقلال« و »توانمندی« 
بهانه ای جور کنند. این مسئله کاملاً اشتباه 
است. مدیران خوب، مدیریت می کنند، 
مهم نیست کارمندشان چقدر بااستعداد 
باشــد. آن ها توجــه می کننــد و به طور 
مداوم گوش می دهند و بازخورد دریافت 

می کنند.
ممکن است مدیریت آغازی داشته باشد، 
اما قطعاً انتهایی ندارد. وقتی شــما یک 
کارمند بااستعداد دارید، وظیفه شماست 
که حوزه هایی بــرای آن ها پیدا کنید که 
بتوانند مجموعه مهارت های خود را بهبود 
بخشند. اکثر کارمندان بااستعداد بازخورد 
می خواهند »بیشتر از آن هایی که استعداد 
کمتری دارند« و این وظیفه شماست که 
آن را به کارمندانتــان بدهید. اگر این کار 
را نکنید، بهترین کارمندانتان بی حوصله 

و بی انگیزه خواهند بود.

  ۴( اهمیت ندادن به کارکنان یکی از 
دلایل ترک شغل است

بیــش از نیمی از افرادی که شــغل خود 
را تــرک می کننــد ایــن کار را به خاطر 
روابط خود با رئیسشــان انجام می دهند. 
شرکت های هوشــمند اطمینان حاصل 
می کنند که مدیرانشان می دانند که چطور 
بین حرفه ای بودن و انســان بودن تعادل 
ایجاد کنند. این افراد روسایی هستند که 

موفقیت یک کارمند را جشن می گیرند، 
باکسانی که زمان ســختی می گذرانند 
همدردی می کنند و کارمندان را به چالش 
می کشــند. رهبرانی که نمی توانند واقعاً 
به کارمندان خود اهمیت دهند، همواره 
نرخ تعویض نیروی انسانی بالایی خواهند 
داشــت. غیرممکن اســت کــه بیش از 
هشت ساعت در روز برای کسی کارکنید 
درحالی که او به شــخص شــما اهمیتی 
نمی دهــد و هیچ چیزی به جــز عملکرد 

کاری شما برایش مهم نیست.

   ۵( مدیران بــرای تعهدات خود 
ارزشی قائل نیستند

وعده دادن به افراد شما را در جهت خوبی 
قرار می دهد که مرز باریک بین بســیار 
خوشــحال کردن کارمندان و یا تماشای 
خروج آن ها از شــرکت است. وقتی شما 
به یک تعهد پایبند می مانید، در چشــم 
کارمندان خود بزرگ می شوید چراکه ثابت 
می کنید قابل اعتماد و قابل احترام هستید 
)دو کیفیت بسیار مهم در رهبری(؛ اما وقتی 
شما به تعهد خود پایبند نیستید به عنوان 
فردی بی توجه و بی احترام و غیرقابل اعتماد 
شناخته می شوید. از همه مهم تر، اگر رئیس 
به تعهدات خود پایبند نباشــد، چرا باید 

دیگران این گونه باشند؟

   ۶( مدیران افراد اشتباه را استخدام 
می کنند و به آن ها ترفیع می دهند

کارمندان خوب و سخت کوش می خواهند 
که با افراد حرفــه ای و همفکر کار کنند. 
وقتی که مدیران کار ســخت اســتخدام 
کارمندان خوب را انجام ندهند، باعث از بین 
رفتن انگیزه کسانی که در کنار آن ها کار 
می کنند می شوند. ترفیع افراد اشتباه حتی 
بدتر هم هست. وقتی شما تمام زمان کاری 
خود را برای دریافت ترفیعی کار می کنید 
که به کسی داده می شود که لیاقت آن را 
ندارد، این یک توهین بزرگ اســت. جای 
تعجب نیســت که این یکی از مهم ترین 
دلایل ترک شغل اســت و باعث می شود 

کارمندان خوب شرکت را ترک کنند.

  ۷( مدیران به افراد اجازه نمی دهند 
احساسات خود را دنبال کنند

کارمندان بااستعداد پرشور هستند. فراهم 
آوردن فرصت هایی برای آن ها جهت دنبال 
کردن احساساتشان، بهره وری و رضایت 
شغلی آن ها را بهبود می بخشد؛ اما بسیاری 
از مدیران می خواهند افراد در یک جعبه 
کوچک کار کنند. این مدیران می ترسند 
که اگر به افراد اجازه دهند تمرکز خود را 
گسترش دهند و احساسات خود را دنبال 
کنند، بهره وری کاهش یابــد. این ترس 
بی اساس است. مطالعات نشان می دهند 
که رضایت فکری افــرادی که می توانند 
احساسات خود را در جریان تجربه کاری 
دنبال کنند، پنج برابر بیشتر از حالت عادی 

مولد هستند.

   8( مدیران نمی توانند با خلاقیت 
ارتباط برقرار کنند

بااستعدادترین کارمندان به دنبال بهبود 
هر چیزی هستند که به سراغ آن می روند. 
اگر توانایی آن در تغییــر و بهبود کارها را 
نادیده بگیرید تنها به این دلیل که شــما 
با وضعیت موجود راحت هســتید، باعث 
می شوید آن ها از کارشــان متنفر شوند. 
محدود کردن این میل ذاتی نه تنها آن ها 
را محدود می کند، بلکه شما را هم محدود 
خواهد کرد. این پدیده را می توان از دلایل 

ترک شغل دانست.

دلایل ترک شغل کارمندان خوب؛ 

اشتباهات مرگبارمدیران!
دلایل ترک شغل همیشه یکی از چالش های مدیران و رهبران 
کسب وکار بوده است. باورکردنی نیست که اغلب می شنویم 
مدیران برای از دســت دادن بهترین کارکنان خود شکایت 
می کنند. بعضی چیزها به قدری هزینه بر و اخلال کننده هستند 

که باعث می شوند افراد خوب بروند.

سازمان ها اهمیت 
کارکنان باانگیزه و 

متعهد را می دانند، اما 
اکثراً در داشتن مدیران 
قابل اعتماد برای اجرای 

این مسئله شکست 
می خورند. وقتی آن ها 

شکست می خورند، 
رده های پایین تر آن ها 

آسیب می بینند

نوردکاران اطلاعات 
غلط به بازار مخابره 

می کنند
عباس یعقوبی مدیر عملیات بازار 
بورس کالا اظهار داشــت: برخی 
نوردکاران اطلاعــات غلطی را به 
فعالان بــازار منتقــل می کنند. 
متاسفانه ما در هفته های متوالی 
برای افزایش عرضــه با نوردکاران 
مذاکره می کردیم، اما کف عرضه 
اعلامی وزارت صمت توسط برخی 
از شرکت ها رعایت نمی شد. سوال 
ما این است چرا در زمانی که بازار 
به مقاطع فولادی نیاز داشت، این 
شرکت ها از عرضه محصولاتشان 
در بورس کالا خودداری می کردند؟

چرا برخــی واحدهای نــوردی، 
اکنون یعنی در زمانی که می دانند 
محصولاتشان به فروش نمی رود، 
عرضه هــای خــود را افزایــش 
می دهند؟ ما امیدواریــم که این 
عرضه های گسترده در زمان رونق 
بازار نیــز انجام شــود. آیا چنین 
رفتارهایی از سوی عرضه کنندگان 
مصداق مدیریت عرضه و اخلال در 

بازار نیست؟
بورس کالا به صورت منظم طبق 
مصوبات موجود، نســبت به ارائه 
گــزارش کف عرضــه محصولات 
صنعتی اقــدام نموده اســت، اما 
وظیفه برخورد و پیگیــری آن با 
وزارت صمت است که امیدواریم در 
دوره جدید مدیریت این وزارتخانه 

این امر تحقق یابد.
عباس یعقوبی، مدیر عملیات بازار 
بورس کالا گفت: بورس کالا همواره 
اعلام نموده که عرضه باید منطقی و 
متناسب با نیاز بازار باشد و در این 
مسیر چه در خصوص عرضه شمش 
و چه سایر محصولات تلاش کرده 

است.
وی با تاکید بر ایــن که در ماه های 
گذشته کف عرضه اعلامی وزارت 
صمت توســط برخی نوردکاران 
رعایت نشده اســت، تصریح کرد: 
متاسفانه ما در هفته های متوالی 
برای افزایش عرضــه با نوردکاران 
مذاکــره می کردیم، امــا نه تنها 
کف عرضه اعلامــی وزارت صمت 
توســط برخی از شرکت ها رعایت 
نمی شد، بلکه این شرکت ها پس از 
مذاکرات متعدد بسیار کمتر از کف 
عرضه تکلیفی برای بورس ارسال 
می کردند و با بهانه های مختلف در 
راستای عدم عرضه محصولاتشان 

تلاش می کردند.
یعقوبی با طــرح این ســوال که 
چرا در زمانی که بــازار به مقاطع 
فولادی نیاز داشــت و تقاضا برای 
خرید مقاطع وجود داشت، برخی 
شرکت ها از عرضه محصولاتشان 
در بورس کالا خودداری می کردند، 
عنوان کرد: چــرا برخی واحدهای 
نوردی، اکنون یعنی در زمانی که 
می دانند محصولاتشان به فروش 
نمی رود، عرضه های خود را افزایش 
می دهند؟ ما امیدواریــم که این 
عرضه های گسترده در زمان رونق 

بازار نیز انجام شود.
مدیر عملیات بازار بورس کالا ادامه 
داد: آیا چنین رفتارهایی از سوی 
عرضه کنندگان مصداق مدیریت 
عرضه و اخلال در بازار نیســت؟ 
البته مهم نیست که چه بخشی از 
زنجیره این رفتار را انجام می دهد، 
بلکه مهم این است که با این رفتار 
برخورد شود. امیدواریم دادستانی 
به این موضــوع ورود کند؛ چراکه 
آمار عرضه شرکت ها و میزان تقاضا 
در ماه های گذشته به صورت شفاف 
وجود دارد و عملکرد شرکت ها در 
این خصوص نیز قابل بررسی است.

گستر ش  نیوز
تحلیــل بورس
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استارت آپ ها انحصار بازار سنتی لوازم یدکی را شکستند

تهرانی، کارآفرین و فعال در فضای استارت آپی خرید و نصب 
لاستیک خودرو گفت: بسیاری فکر می کنند می توانند با راه 
اندازی یک وب سایت کسب و کار موفقی ایجاد کنند، درحالی 
که بستر اینترنتی فقط ۱0 درصد از موفقیت است و مابقی با برنامه ریزی، داشتن 

پشتکار و تلاش به دست می آید.

کسب و کارهای استارت آپی چندسالی اســت جای خود را در بازار کار باز کرده  اند و جوانان 
کارآفرین و ایده پرداز بسیاری را به سمت خود جذب کرده اند. افرادی که یک ایده خام، ابتدایی 
و حتی غیر قابل تصور را آنقدر پرورش دادند تا توانستند خیلی سریع سری بین سرها بلند و 

برای تعدادی دیگر از مردم فرصتی برای اشتغال ایجاد کنند.
با این حال در برخی از مشــاغل همچون بازار لوازم یدکی که نگاه سنتی ریشه دوانیده بود، 
خیلی ها بعد از ورود نامید شدند و شکست خوردند اما در این بین یکی از گروه های استارت آپی 
که پویان تهرانی هم یکی از موسسان آن است توانســتند در همین شرایط دشوار با برنامه 
ریزی، پشتکار و تلاش بی وقفه موفق شوند. گفت و گوی بازار این کار آفرین و فعال در فضای 

استارت آپی را در ادامه خواهید خواند.

  چندسالی از شروع فعالیت تان در بازار سنتی لوازم یدکی به عنوان 
یک استارت آپ می گذرد بفرمایید در ابتدا کار با چه مشکلاتی مواجه 

بودید؟
یکی از اولین چالش های پیش روی ما این بود که فضای کسب و کار در حوزه لوازم 
یدکی خودرو به شدت سنتی است؛ این درحالی بود که در زمینه های دیگر ارائه 
خدمت در حوزه خودرو از جمله روغن موتور، باتری و غیره شرایط کمی برای کسب 
و کارهای نوین بهبود یافته بود اما به این دلیل که تا قبل از شروع فعالیت مان هیچ 
کسی به حوزه استارت آپی سفارش آنلاین لاستیک و نصب در محل ورود پیدا نکرده 
بود و ماهیت لاستیک هم به نحوی است که مردم نه تنها رغبتی به تعویض آن ندارند 
بلکه اغلب به سختی برای این قطعه هزینه می کنند برای همین مشکلات بسیاری 
داشتیم تا مردم را متوجه این موضوع کنیم که می توانند به صورت آنلاین دست به 
خرید بزنند، مقایسه انجام دهند و دیگر نیازی به حضور در آپاراتی و تحمیل اجناس 

موجود در فروشگاهی خاص از سوی فروشنده نیست.
همین مشکلات بسیاری داشتیم تا مردم را متوجه این موضوع کنیم که می توانند به صورت 
آنلاین دست به خرید بزنند، مقایسه انجام دهند و دیگر نیازی به حضور در آپاراتی و تحمیل 

اجناس موجود در فروشگاهی خاص از سوی فروشنده نیست
بنابراین این بزرگترین چالشی بود که در روزهای اول فعالیتمان با آن دست و پنجه نرم می 
کردیم. چون کار نوینی را در این بخش انجام دادیم و نصب سیار را هم برای اولین بار در ایران 
در برنامه قرار دادیم و همین شد که به سرعت توانستیم جایگاه مناسبی را در این بازار سنتی 
پیدا کنیم و مردم دیدند که می توانند در خانه خودشان بمانند و لاستیک جدید درب منزلشان 
تعویض شود؛ بنابراین در روزهای اول خیلی روی شفافیت فروش تلاش می کردیم و تمامی 
استانداردهای لاستیک را بر روی سایت خودمان قرار دادیم. یعنی در کنار اینکه کار فروش 
را انجام می دادیم بخشی هم سعی کردیم به خریدار نحوه انتخاب صحیح لاستیک را با تولید 
محتوا آموزش دهیم تا برای مثال اگر مشتری می خواهد لاستیک خریداری کند باید به چه 

چیزهایی توجه کند؟
اگر فروشنده یکسری کلمات را در حین فروش به کار می برد معنای آن ها چیست؛ در کنار همه 

این موارد مشتریان می توانستند تمام لاستیک ها را با هم مقایسه کنند تا ببینند کدام تایر برای 
خودروشان مناسب است. برای مثال خیلی ها نمی دانستند برای خودرو  پژو ۲۰۶ باید از چه 
سایز لاستیکی استفاده شود. بنابراین به صورت میدانی بانک اطلاعاتی جامعی از خودروهای 
موجود در کشور تهیه و همه اطلاعات را به سایت اضافه کردیم. از همین رو مخاطب دیگر نیاز 
نداشت مدل لاستیک را بداند و با یک سرچ ساده مدل خودرو می توانست به اطلاعات لاستیک 
های مورد نیاز دسترسی پیدا کند. هرچند در ابتدای کار زنان با توجه به اینکه چندان محیط 
تعمیرگاهی و تعویض تایر خودرو برایشان قابل قبول نیست آن ها را به عنوان جامعه مخاطب 

خود شناسایی کرده بودیم اما خیلی زود مردان هم توانستند به جامعه مشتریان ما بپیوندند.

  چطور در ابتدای فعالیتتان توانستید نظر مخاطبانی که تنها در فضای سنتی 
بازار لوازم یدکی دست به خرید و نصب تایر می زدند خودتان را معرفی کنید؟ 

بر روی ظاهر خودرویی که قرار بود برای تحویل و تعویض لاســتیک به خیابان برود خیلی 
کار کردیم و حتی برای مدتی سعی کردیم این کار را در محلی به دور از چشم افرادی که می 
توانستند به عنوان رقبای ما مطرح شوند کار کنیم و در نهایت توانستیم نمای یک خودرو را به 
شیوه قابل قبول طراحی کنیم که از طرف مردم هم خیلی مورد استقبال قرار گرفت؛ به طوری 
که هربار سفارشی دریافت می کردیم در محل نصب نزدیک به ۱۰ تا ۱۵ نفر از فعالیتمان سوال 

می پرسیدند و بعد از کسب رضایت مشتری می شدند.

   اکنون فقط با تولیدکنندگان داخلی همکاری دارید یا در سبد محصولاتتان 
تایرهای خارجی هم هست؟ در ابتدای کار چطور توانستید نظر شرکت های را 

به خود جلب کنید؟
در قالب یک شرکت خصوصی فعالیت می کنیم و وابسته به شرکت یا مجموعه خاصی نیستیم، 
اما با تمام این شرایط توانسته ایم نماینده فروش حدود پمج برند ایرانی به صورت مستقیم 
باشیم، روزهای اول با واسطه می توانستیم لاستیک خرید کنیم و نمی توانستیم سبدهایی که 
تولیدکننده عرضه می کند را خریداری کنیم. خودمان لاستیک ها را خریداری و انبار می کنیم 
و مثل برخی از فروشگاه های اینترنتی نیستیم که به صورت آنلاین با مجموعه ها کار می کنند. 
اما ما خودمان مستقیم از تولیدکنندگان خرید می کنیم و بعد از قرار گرفتن در انبار، اطلاعات 

آن بر روی سایت قرار می گیرد.

قطعه نیوز
گــــــزارش

استارت آپ
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